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                REPUBLIKA HRVATSKA 

 

KOPRIVNIČKO – KRIŽEVAČKA  ŽUPANIJA 

                Županijska skupština  

  

Koprivnica, 23. veljače 2023. 

 

ZAPISNIK 

od 22. veljače 2023.  

 

sa 10. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije održane 22. 

veljače 2023. godine u Gradskoj vijećnici Grada Koprivnice, Zrinski trg 1/I, s početkom u 16,00  

sati. 

  Sjednica je sazvana pozivom KLASA: 024-02/23-01/1, URBROJ: 2137-02/03-23-2   od 

14. veljače 2023. godine.    

 

 Sjednici prisustvuju članice i članovi Županijske skupštine: 

- Vlado Bakšaj, Mijo Bardek, Ivan Biškup, Željko Brček, Dražen Čuklić, Ivan Čupen, 

Ana Marija Đurđ, Siniša Fabijanec, Damir Felak, Darko Fištrović, Ernest Forjan, Marko Fucak, 

Tomislav Golubić, Hrvoje Janči, Sandra Kantar, Miroslav Kovačić, Željko Lacković, Jadranka 

Lakuš, Marijana Lokotar, Marko Martinčević, Zdravko Matotan, Dajana Milodanović, Đurđica 

Mustaf, Eugen Pali, Stjepan Peršin, Dubravko Picig, Željko Pintar, Verica Rupčić, Ivica 

Srbljinović, Natalija Sučić, Kristina Škoda Vajdić i Josip Večenaj.  

 

Sjednici opravdano ne prisustvuju:  

1. Danijela Glavosek Kovačić 

2. Darko Markić 

3. Mladen Kešer 

4. Miodrag Plantak 

5. Tea Ščetarić-Jasek. 

 

Ostali prisutni: 

1. Darko Koren, župan  

2. Ratimir Ljubić, zamjenik župana 

3. Ljubica Belobrk Flamaceta, pročelnica Upravnog odjela za poslove Županijske 

skupštine i pravne poslove  

4. Melita Ivančić, pročelnica Službe ureda župana  

5. Darko Masnec,  pročelnik Upravnog odjela za financije, proračun i javnu nabavu  

6. Maja Blažek, pročelnica Upravnog odjela za zdravstveno-socijalne djelatnosti 
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7. Ana Mušlek, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i 

nacionalne manjine 

8. Damir Petričević, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, 

gradnju 

9. Elizabeta Horvatić, predsjednica Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika 

10. Renata Glavica, predsjednica Antikorupcijskog povjerenstva 

11. Helena Matica, viša savjetnica – specijalistica za poslove Županijske skupštine 

12. Verica Ujlaki, pomoćnica pročelnice za informacijsku sigurnost i tehničke poslove 

13. Nino Šegerc, savjetnik za informatiku, 

14. Natalija Kamenetzky, savjetnica za komunikacije i protokol 

15. Marko Sinković, referent za informatiku 

16. Irena Sobota Margetić, referentica za poslove Županijske skupštine 

17. Predstavnici medija. 

 

PREDSJEDNIK: Otvaram 10. sjednicu  Županijske skupštine Koprivničko- križevačke 

županije i pozdravljam sve prisutne na današnjoj sjednici. Molim pročelnicu Ljubicu Belobrk 

Flamaceta da izvrši prozivku članica i članova. 

 

 Ljubica Belobrk Flamaceta proziva članove i izvješćuje o broju prisutnih. 

 

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je sjednici prisutno 31 član i da ova Županijska 

skupština može donositi pravovaljane odluke. Prije početka današnje sjednice u sustavu e-

Sjednice naknadno ste zaprimili određene dopune Dnevnog reda, Amandman na Odluku o 

raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka i nezavisnih 

vijećnika, Izvješće o provedenom savjetovanju o Odluci o izmjeni Odluke o naknadi 

predsjedniku, potpredsjednicima, članovima Županijske skupštine i njezinih radnih tijela, kao i 

o Odluci o osnivanju i imenovanju Stručne komisije za zajednička lovišta. 

Dana 15.  veljače  2023. zaprimili smo zahtjev Ane Končurat  o stavljanju  mandata u 

mirovanje pa pozivam  predsjednicu Mandatnog povjerenstva da podnese Izvješće.  

 

VERICA RUPČIĆ: Dana 15. veljače 2023. godine, Ana Končurat dostavila je predsjedniku 

Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije zahtjev za stavljanjem mandata u 

mirovanje iz osobnih razloga. Ana Kočurat obnašala je dužnost članice Županijske skupštine 

od 21. srpnja 2021. godine kao zamjenica Marija Martinčevića,  izabranog u predstavničko 

tijelo s Liste grupe birača nositelja liste Marija Rajna. Člankom 81. stavkom 4. Zakona o 

lokalnim izborima precizno je definirano kako člana predstavničkog tijela izabranog na 

kandidacijskoj listi grupe birača zamjenjuje prvi sljedeći neizabrani kandidat s liste. Mandatno 

povjerenstvo uvidom u Listu grupe birača utvrdilo je, da je prvi sljedeći neizabrani kandidat s 

Liste grupe birača, Ivan Biškup iz Šoprona, kojem sukladno Zakonu, dužnost člana Županijske 

skupštine Koprivničko-križevačke županije počinje teći od 15. veljače 2023. godine. 

PREDSJEDNIK: Sada pozivam člana Ivana Biškupa da ustane kako bi u skladu s 

Poslovnikom Županijske skupštine položio prisegu. 
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Dopustite da u vaše ime izgovorim prisegu, a poslije čitanja potvrdite prisegu 

izgovorom riječi “Prisežem”. 

“Prisežem kako ću prava i obveze člana Županijske skupštine Koprivničko-križevačke 

županije obavljati savjesno i odgovorno radi gospodarskog i socijalnog probitka Koprivničko-

križevačke županije i Republike Hrvatske, kako ću se u obavljanju dužnosti člana Županijske 

skupštine pridržavati Ustava Republike Hrvatske, zakona i Statuta Koprivničko-križevačke 

županije te ću štititi ustavni poredak Republike Hrvatske”. 

 

IVAN BIŠKUP: Prisežem.  

 

PREDSJEDNIK: Molim vas da potpišete tekst prisege i istu predate stručnoj službi. 

Sada molim pročelnicu Ljubicu Belobrk Flamaceta da nas izvijesti o izvršenju zaključaka s 

prošle sjednice. 

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Akti koji su doneseni na prošloj sjednici 

objavljeni su u Službenom glasniku Koprivničko-križevačke. Svi opći akti dostavljeni su na 

kontrolu zakonitosti nadležnim tijelima i izvršavaju se redovno.   

  

PREDSJEDNIK:  Nastavljamo s radom. Skraćeni zapisnik 9. sjednice smo primili. Ima 

li kakvih primjedbi na skraćeni zapisnik? Ako nema dajem skraćeni zapisnik na glasovanje.  

  

Županijska skupština jednoglasno je sa 31 glasom „za“ prihvatila skraćeni zapisnik 9. 

sjednice. 

 

PREDSJEDNIK: Za današnju sjednicu primili smo prijedlog s 28. točaka dnevnog reda. 

 U međuvremenu u sustavu e-Sjednice zaprimili smo prijedloge za dopunama Dnevnog 

reda  i to točkama: 

 

- Donošenje Odluke o početku mirovanja mandata i početku obnašanja dužnosti 

zamjenika člana Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije 

- Donošenje Rješenja o izmjenama članova radnih tijela Županijske skupštine i to 

Odbora za izbor i imenovanje, Odbora za financije i proračun, Odbora za 

gospodarski razvoj, Odbora za obrazovanje kulturu, znanost, sport i nacionalne 

manjine i Povjerenstva za ravnopravnost spolova. 

 

Prvopredloženu dopunu smatram da nema potrebe posebno obrazlagati jer ista 

proizlazi iz provedenih radnji u uvodnom dijelu sjednice.   

 

Pozivam  predsjednika Odbora za izbor i imenovanja Stjepana Peršina da nam obrazloži 

prijedloge dopune Dnevnog reda.  

 

STJEPAN PERŠIN: Nakon što je na Koordinaciji utvrđen dnevni red i nakon što su vam 

poslani materijali, zaprimljen je zahtjev za stavljanjem mandata u mirovanje Ane Končurat i 

ostavka člana Miroslava Kovačića na dužnost Povjerenstva za ravnopravnost spolova.  
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Budući da su oni, kao i Miljenko Flajs  bili izabrani u radna tijela Županijske skupštine, 

a da bismo omogućili pravilno funkcioniranje radnih tijela predlaže se dopuna Dnevnog reda 

na sljedeći način. 

Odbor za izbor i imenovanja kao Poslovnikom ovlašteno tijelo  utvrdio je prijedloge 

kojim se u Odbor za izbor i imenovanja kao i u Odbor za obrazovanje umjesto Miljenka Flajsa 

bira Natalija Sučić, koja je određena za njegovu zamjenu i u Županijskoj skupštini,  a u Odbor 

za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj  umjesto Ane Končurat bira Ivan Biškup, 

koji je također  njezina zamjena u Županijskoj skupštini.  

U Povjerenstvo za ravnopravnost spolova umjesto Miroslava Kovačića predlaže se za 

članicu pak Martina Gazdek kao aktivna članica različitih društvenih i političkih asocijacija.   

 

PREDSJEDNIK: Sada dajem dopunu  Dnevnog reda predloženim točkama na 

glasovanje i to na  način da točka Donošenje Odluke o početku mirovanja mandata i početku 

obnašanja dužnosti zamjenika člana Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije 

postane točkom 1. Točka Donošenje  Rješenja o izmjeni Rješenja radnih tijela Županijske 

skupštine postane točkom 4. s pripadajućim podtočkama na sljedeći način:  

-  4.1. izmjena člana Odbora za izbor i imenovanja  

- 4.2. izmjena člana Odbora za financije i proračun 

- 4.3. izmjena člana Odbora za gospodarski razvoj 

- 4.4.  izmjena člana Odbora za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne 

manjine 

- 4.5. izmjena člana Povjerenstva za ravnopravnost spolova 

     

   

Županijska skupština sa 31 glasom „za“ prihvatila je prvu dopunu Dnevnog reda. 

 

Županijska skupština sa 30 glasova „za“ prihvatila je drugu dopunu Dnevnog reda 

 

 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu o ovako dopunjenom prijedlogu dnevnog reda.  

 

PREDSJEDNIK: Dajem na glasovanje predloženi dnevni red. 

 

  Županijska skupština je jednoglasno sa 31 glasom „za“ prihvatila sljedeći  

 

 

D N E V N I   R E D: 
 

 

1. Donošenje Odluke o početku mirovanja mandata i početku obnašanja dužnosti zamjenika 

člana Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije. 

 

2. Donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja: 

 

a. Nagrade Koprivničko-križevačke županije za životno djelo (jedna nagrada) 
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b. Nagrade Koprivničko-križevačke županije za promicanje ljudskih prava „Mara 

Matočec“ (jedna nagrada) 

c. Nagrade Koprivničko-križevačke županije za promicanje inovatorstva „Marcel 

Kiepach“ (jedna nagrada) 

d. Nagrade Koprivničko-križevačke županije za doprinos ugledu i promociji 

Koprivničko-križevačke županije (dvije nagrade) 

e. Nagrade Koprivničko-križevačke županije za iznimno postignuće u protekloj godini 

(dvije nagrade) 

f. Zahvalnica Koprivničko-križevačke županije  (pet zahvalnica)  

 

3. Razmatranje Izvješća o radu župana Koprivničko-križevačke županije za razdoblje od 1. 

srpnja do 31. prosinca 2022. godine, s prijedlogom Zaključka 

 

4. Donošenje  Rješenja o izmjeni Rješenja o: 

 

1. izboru predsjednika, potpredsjednika i članova Odbora za izbor i imenovanja 

Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije   

2. izboru predsjednika, potpredsjednika i članova Odbora za financije i proračun 

Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije  

3. izboru predsjednika, potpredsjednika i članova Odbora za gospodarski razvoj 

Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije 

4. izboru predsjednika, potpredsjednika i članova Odbora za obrazovanje, kulturu, 

znanost, sport i nacionalne manjine Županijske skupštine Koprivničko-križevačke 

županije 

5. osnivanju i imenovanju predsjednika/predsjednice i članova/članica Povjerenstva za 

ravnopravnost spolova 

 

5. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o naknadama predsjedniku, potpredsjednicima i 

članovima Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije i njezinih radnih tijela   

 

6. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

nezavisnih članova izabranih u Županijsku skupštinu Koprivničko-križevačke županije za 

2023. godinu  

 

7. Donošenje Odluke o podnošenju prijedloga i peticija građana Koprivničko-križevačke 

županije 

  

8. Donošenje Odluke o osnivanju i imenovanju Stručne komisije za zajednička lovišta 

Koprivničko-križevačke županije 

 

9. Donošenje Odluke o stavljanju van snage Odluke o osnivanju Specijalističke postrojbe 

civilne zaštite za traganje i spašavanje u poplavama na području Koprivničko-križevačke 

županije    

 

10. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o davanju u zakup prostora Doma 

zdravlja Koprivničko-križevačke županije u Đurđevcu javnoj ljekarničkoj ustanovi 

Ljekarne Koprivnica 

 



6 
 

11. Razmatranje Izvješća o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2022. 

godinu, s prijedlogom  Zaključka 

 

12. Razmatranje Izvješća o radu Antikorupcijskog povjerenstva Koprivničko-križevačke 

županije za 2022. godinu, s prijedlogom Zaključka 

 

13. Razmatranje Izvješća o provedbi Akcijskog plana sprječavanja korupcije u Koprivničko-

križevačkoj županiji za razdoblje od 2022. do 2024. za 2022. godinu, s prijedlogom 

Zaključka 

 

14.  Razmatranje Izvješće o provedbi savjetovanja s javnošću u postupcima donošenja i 

provedbe općih i drugih akata Koprivničko-križevačke županije u 2022. godini, s 

prijedlogom Zaključka 

 

15. Razmatranje Izvješća o radu Koordinacije za ljudska prava Koprivničko-križevačke 

županije za 2022. godinu, s prijedlogom Zaključka 

 

16. Razmatranje Izvješća o radu Službeničkog suda u Koprivničko-križevačkoj županiji za 

2022. godinu, s prijedlogom Zaključka 

 

17. Razmatranje Izvješća o radu Etičkog povjerenstva Koprivničko-križevačke županije za 

2022. godinu, s prijedlogom Zaključka 

 

18. Razmatranje Izvješća o mjerama provođenja Programa 1082 Međunarodna suradnja za 

2022. godinu, s prijedlogom Zaključka  

 

19. Razmatranje Izvješća o mjerama provođenja programa Aktivnosti 100208: Županija 

prijatelj djece, s prijedlogom Zaključka 

 

20. Razmatranje Izvješća o mjerama provođenja Programa unapređenja vatrogastva i Programa 

zaštite i spašavanja za 2022. godinu, s prijedlogom Zaključka 

 

21. Donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite u 2022. godini u Koprivničko-križevačkoj 

županiji 

 

22. Razmatranje Izvješća o mjerama provođenja Tekućeg projekta T100101 Digitalna 

transformacija županijske uprave za 2022. godinu, s prijedlogom Zaključka 

 

23. Razmatranje Izvješća o mjerama provođenja programa „EU projekti“ za 2022. godinu, s 

prijedlogom Zaključka 

 

24. Razmatranje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Koprivničko-križevačke županije u 

području prirodnih nepogoda za 2022. godinu, s prijedlogom Zaključka  

  

25. Razmatranje Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata za 2022. godinu s 

prijedlogom Zaključka 
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26. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prihvaćanju darovanja nekretnine 

kč. br. 94 Osnovne škole Kloštar Podravski  

 

27.  Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prihvaćanju Odluke o darovanju 

školske sportske dvorane OŠ Sveti Petar Orehovec 

 

28. Donošenje Zaključka o prijenosu nefinancijske imovine: 

1. Osnovnoj školi Andrije Palmovića Rasinja 

2. Osnovnoj školi Sveti Petar Orehovec 

3. Osnovnoj školi Kloštar Podravski  

4. Osnovnoj školi Ivan Lacković Croata Kalinovac 

5. Osnovnoj školi  Sveti Ivan Žabno  

  

29. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prihvatu darovanja nekretnine u 

k.o. Gola Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije 

 

30. Pitanja i prijedlozi članova 

 

 

Sjednice su održali: Odbor za obrazovanje, Mandatno povjerenstvo, Odbor za 

zdravstvo, Odbor za izbor i imenovanja, Odbor za statut i poslovnik, Odbor za poljoprivredu, 

Odbor za  financije i proračun, i Odbor za međunarodnu suradnju. 

   

Klubovi članova Županijske skupštine također su održali sastanke. 

  Prelazimo na 1. točku dnevnog reda.  

 

Točka 1. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće Mandatnog povjerenstva smo čuli u uvodnom dijelu. 

 Napominjem da je Odluka deklaratorne naravi. 

 

Županijska skupština je sa 31 glasom „za“ donijela  

 

Odluku o početku mirovanja mandata i početku obnašanja dužnosti zamjenika člana 

Županijske skupštine koprivničko-križevačke županije 

 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 2. 

 

PREDSJEDNIK: Prijedloge odluke o dodjeli javnih priznanja smo primili. Uvodno 

obrazloženje daje predsjednica Odbora za dodjelu javnih priznanja Verica Rupčić. 

 

Županijskoj skupštini se pridružila još jedna članica pa je u radu 10. sjednice sudjelovalo 

32. članova i članica.  

 

VERICA RUPČIĆ: Odbor za dodjelu javnih priznanja donio je Zaključak o utvrđivanju 

prijedloga Odluke o dodjeli javnih priznanja Koprivničko-križevačke županije kojim se 



8 
 

predlažu sljedeći kandidati/tkinje za dodjelu javnih priznanja.  Za Nagradu Koprivničko-

križevačke županije za životno djelo predlaže se Stjepan Lončar, dipl. ing. sigurnosti iz 

Koprivnice. Za najviše zasluge u promicanju humanitarnog i volonterskog rada u Crvenom 

križu, popularizaciji dobrobiti darivanja krvi na području Koprivničko-križevačke županije te 

osobnog doprinosa u dobrovoljnom darivanju krvi, kao i aktivnim sudjelovanjem u zaštiti i 

spašavanju stanovništva kroz konkretne pomoći i edukacije.  

Za Nagradu Koprivničko-križevačke županije za promicanje ljudskih prava „Mara 

Matočec“ predlaže se Nevenka Prosenečki, bacc. med. techn. iz Križevaca. Za najviše uspjehe 

u radu i osobite zasluge na području promicanja ljudskih prava s posebnim naglaskom na 

promicanje liječenja, rehabilitacije  i zaštite ženskih osoba oboljelih od malignih bolesti te 

organiziranja humanitarnih akcija za vrijeme Domovinskog rata.  

Za Nagradu Koprivničko-križevačke županije za promicanje inovatorstva „Marcel 

Kiepach“ predlaže se Ivan Knok, ing. građ. iz Križevaca. Za  dugogodišnje uspješne  rezultate 

u promicanju programa obrazovanja mladih i odraslih u tehničkim strukama i zanimanjima te 

doprinos u organiziranju i realizaciji programskih aktivnosti u područjima tehničke kulture i 

inovatorstva, kako na području Koprivničko-križevačke županije tako i šire.  

Za Nagradu Koprivničko-križevačke županije za doprinos ugledu i promociji 

Koprivničko-križevačke županije predlažu se, Ivan Andrašić iz Koprivnice za doprinos ugledu 

i promociji Koprivničko-križevačke županije kroz samostalni umjetnički rad, a posebno na 

području likovne umjetnosti.  Kulturno-umjetničko društvo „Petar Preradović“ Đurđevac- 

Ženski vokalni sastav Đurđevčice za doprinos ugledu i promociji Koprivničko-križevačke 

županije u promicanju i popularizaciji kulturno-umjetničkog amaterizma na području zbornog 

pjevanja tradicijskim načinom i time očuvanja kulturne baštine te uspješnim nastupima na 

državnim natjecanjima.  

Za Nagradu Koprivničko-križevačke županije za iznimno postignuće u protekloj godini 

predlažu se POLJOCENTAR trgovačko društvo za trgovinu i usluge d.o.o. iz Križevaca za 

iznimno postignuće u protekloj godini ostvareno vrhunskim poslovnim rezultatima 

usmjerenima na unaprjeđivanje rasta i razvoja malog i srednjeg poduzetništva s ciljem izgradnje 

konkurentnog gospodarstva. Udruga „Sigečko srce“ - KUD Gruntovec za iznimno postignuće 

u protekloj godini kroz mnogobrojne scenske nastupe i oživljavanje kultne televizijske serije 

„Gruntovčani“, a time i očuvanje kulturne baštine te tradicije podravskoga kraja. 

Za Zahvalnice Koprivničko-križevačke županije predlažu se Đuro Zvonar iz Šemovaca 

za uspjehe u radu i postignute rezultate kroz šezdesetogodišnji rad na području  kiparstva, 

odnosno likovne umjetnosti, čuvanja i promicanja kulturnih i tradicijskih dobara te humanog 

djelovanja u vatrogastvu.  Biserka Horvat iz Koprivničkih Bregi za uspjehe u radu, svestranost 

i kreativnost te postignute rezultate u očuvanju tradicije i kulturne baštine kroz prikupljanje i 

obnovu starina te stvaranje etno zbirke. Milka Novaković iz Gole za uspjehe u radu i postignute 

rezultate u unapređenju kvalitete odgojno-obrazovnog rada s predškolskom djecom usmjerenog 

njegovanju folklora i očuvanju kulturne baštine. Kulturno-umjetničko društvo  Prigorec Sveti 

Petar Orehovec za uspjehe u radu i postignute rezultate na području njegovanja folklora i 

očuvanja kulturne baštine kroz pjesmu, plesove i običaje potkalničkoga Prigorja, a posebno 

zbog obnove i rekonstrukcije tradicijske nošnje. Kulturno-umjetničko društvo „Stari graničar“ 

Cirkvena za uspjehe u radu i postignute rezultate na području njegovanja folklora i očuvanja 

kulturne baštine, posebno očuvanja zbornog pjevanja te uspješnog tamburaškog i folklornog 

nastupanja. 
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PREDSJEDNIK: Glasat ćemo o svakom javnom priznanju posebno. 

 

 Županijska skupština je sa 32 glasa „za“ donijela Odluku o dodjeli Nagrade 

Koprivničko-križevačke županije za životno djelo Stjepanu Lončar iz Koprivnice.  

     

Županijska skupština je sa 32 glasa „za“ donijela  Odluku o dodjeli Nagrade 

Koprivničko-križevačke županije  za promicanje ljudskih prava „Mara Matočec“ 

Nevenki Prosenečki  iz Križevaca. 

Županijska skupština je sa 32 glasa „za“ donijela  Odluku o dodjeli Nagrade 

Koprivničko-križevačke županije za promicanje inovatorstva „Marcel Kiepach“  Ivanu 

Knok iz Križevaca.  

    

Županijska skupština je  sa 31 glas „za“ i 1 glas „suzdržan“  donijela  Odluku o 

dodjeli Nagrade Koprivničko-križevačke županije za doprinos ugledu i promociji Ivanu 

Andrašiću iz Koprivnice. 

Županijska skupština je  sa 32 glasa „za“  donijela  Odluku o dodjeli Nagrade 

Koprivničko-križevačke županije za doprinos ugledu i promociji Kulturno-umjetničkom 

društvu „Petar Preradović“ Đurđevac – Ženski vokalni sastav Đurđevčice.   

Županijska skupština je sa 32 glasa „za“ donijela  Odluku o dodjeli Nagrade 

Koprivničko-križevačke županije za iznimno postignuće u protekloj godini 

POLJOCENTAR trgovačko društvo za trgovinu i usluge d.o.o. iz Križevaca. 

 

Županijska skupština je  sa 30 glasova „za“ donijela  Odluku o dodjeli Nagrade 

Koprivničko-križevačke županije za iznimno postignuće u protekloj godini Udruga 

„Sigečko srce“ – KUD Gruntovec. 

 

Županijska skupština je sa 32 glasa „za“ donijela  Odluku o dodjeli Zahvalnice 

Đuri Zvonaru iz Šemovaca. 

 

Županijska skupština je sa 32 glasa „za“ donijela  Odluku o dodjeli Zahvalnice 

Biserki Horvat iz Koprivničkih Bregi.  

 

Županijska skupština je 31 glasom „za“ donijela  Odluku o dodjeli Zahvalnice 

Milki Novaković iz Gole. 

 

Županijska skupština je sa 32  glasa „za“ donijela  Odluku o dodjeli Zahvalnice 

Kulturno-umjetničkom društvu Prigorec Sveti Petar Orehovec. 

 

Županijska skupština je sa 32  glasa „za“ donijela  Odluku o dodjeli Zahvalnice 

Kulturno-umjetničkom društvu „Stari Graničar“ Cirkvena. 

 

Odluke se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
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Točka 3. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu su proveli Odbor za obrazovanje, 

Odbor za zdravstvo, Odbor za statut i poslovnik, Odbor za poljoprivredu, Odbor za  financije i 

proračun, i Odbor za međunarodnu suradnju. Održani odbori podržavaju izvješće. 

  

 Obrazloženje daje župan Darko Koren. 

  

ŽUPAN: Poštovani gospodine predsjedniče, uvažene članice i članovi ŽS, stručne 

službe, predstavnici medija, ja koristim priliku vas na početku sve skupa pozdraviti i iskoristi 

ekskluzivno pravo čestitati svim dobitnicima javnih priznanja, a vama zahvaliti na podršci 

istima. Što se tiče izvješća o radu župana to je evo jedan dokument koji već zapravo 

tradicionalno bez obzira na metodologiju i na način ovog uvodnog obrazlaganja proizvodi 

sličan ili isti ili jednak učinak, a to je da nakon rasprave naravno, mišljenje o njemu bude 

podijeljeno. Dokument je to koji jednostavno je propisan da se kao takav napravi i naravno da 

njime osim što ispunjavam svoju zakonsku obvezu, da vam predstavim pregled najvažnijih 

projekata i aktivnosti zapravo predstavim rad cjelokupne županijske uprave, upravnih tijela, 

isto tako županijskih ustanova u tom razdoblju. Evo, usudim se odgovorno tvrditi da je ovo 

izvještajno razdoblje obilježila realizacija brojnih projekata iz svih sektora, prije svega 

obrazovanja, zdravstva pa onda i gospodarstva i ostalih područja, a isto tako je i činjenica da se 

izvješće odnosi na jedno kratko šestomjesečno razdoblje, a mnogi od tih projekata zapravo je 

nužno sagledati kroz jedan kontinuitet u kontekstu jednog dužeg vremenskog razdoblja, a nije, 

možda ili je floskula da su svi ti projekti i aktivnosti provedeni s ciljem stvaranja još 

kvalitetnijih životnih uvjeta stanovnika naše Županije. Kad idemo po sektorima onda ću 

naravno podsjetiti da smo u sektoru obrazovanja uspješno dovršili veliki investicijski ciklus u 

školsku infrastrukturu, dakle izgradnju pet školskih športskih dvorana, a upravo u ovom 

razdoblju u drugoj polovici godine, to smo svjedočili u tri naša projekta, dakle u športskim 

dvoranama u Rasinji, Kalinovcu i Kloštru Podravskome, da je to bio program vrijedan preko 

70 miliona kuna, isto tako još 5 miliona kuna govorim u kunama, jer je izvještajno razdoblje u 

prošloj godini kada se je ta valuta i upotrebljavala, dakle još 5 miliona za opremanje. Isto tako 

možemo ustvrditi da smo time značajno doprinijeli i većoj kvaliteti dakle obrazovnog sustava, 

ali isto tako i razvoju jednog cjelokupnog života u tim našim lokalnim zajednicama i još jednom 

je ovo prilika da se zahvalimo upravo tim zajednicama, tim općinama koje su zajedno sa nama 

sudjelovale dakle u osiguranja financijskih sredstava za realizaciju tih projekata. Centar 

kompetencija je isto evo završen oko 70 miliona kuna dakle smo utrošili na dogradnju i opremu 

Obrtničke škole u Koprivnici, isto tako Strukovne škole u Đurđevcu i to je po našem sudu jedan 

važan, važan iskorak u stvaranju te jedne nove obrazovne paradigme, kako smo mi to taj izraz 

često koristili, strukovnog obrazovanja u vremenu u kojem se nalazimo. U završnoj fazi je još 

opremanje tih prostora iako je se oni već koriste u najvećoj mjeri i evo negdje ja se usudim 

tvrditi za jedno mjesec, mjesec i pol dana ćemo na jedan simboličan način te prostore i službeno 

otvoriti. Nastavili smo s poboljšanjem materijalnih uvjeta u svim našim školama. Pripremili 

smo dokumentaciju za rekonstrukciju i energetsku obnovu, odnosno pripremamo u Gimnaziji 

u Križevcima i u Đurđevcu u osnovnom školama Ferdinandovcu, Drnju, Svetom Ivanu Žabnu 

i Rasinji isto tako područnim školama u Podravskim Sesvetama, u Fodrovcu i u Hlebinama. 

Isto tako priprema je dokumentacije bila aktualna za izgradnju škole i male športske dvorane u 
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Koprivničkom Ivancu. Što se tiče ostalih projekata u obrazovanju možemo spomenuti dakle 

foto naponske sustave u osnovnim školama, pomoćnike u nastavi, besplatna školska kuhinja, 

škola plivanja, centri izvrsnosti i slično. Isto tako podsjećam povećali smo broj korisnika 

studentskih stipendija na 100 i iznos od 1000,00 kn, a isto tako evo i nastavljamo i dalje s 

investicijama u obrazovni sektor i ja vjerujem da većina koja objektivno može sagledati ovo 

razdoblje može ustvrditi da nikad u tako jednom kratkom razdoblju nije bilo više ulaganja u 

obrazovni sektor. Što se tiče zdravstva, investicijsko i tekuće održavanje naših županijskih i 

zdravstvenih ustanova, energetska obnova Bolnice, subvencioniranje stambenih kredita 

liječnika, do sada je tu mjeru koristilo oko 60 liječnika. Isto tako program specijalističko-

konzilijarne zdravstvene zaštite u Križevcima i u Đurđevcu gdje djeluje 10 ambulanti, preko 

4000 pregledanih pacijenata. Ulaganje u Zavod za hitnu medicinu, podsjećam prvi u Hrvatskoj 

nabavili smo vozilo sa automatiziranim nositeljima, isto tako osigurali i nadalje sredstva za 

Timove 2, isto tako građani Đurđevca i područja đurđevačke Podravine dijela županije dobili 

su u sklopu županijskog Doma zdravlja novi prostor za fizikalnu terapiju, isto tako 

specijalističku ordinaciju oftamologije. Što se tiče sektora socijalne skrbi sufinanciraju se 

smještaji u privatne domove otprilike 300 korisnika koristi te programe. Isto tako programi 

pomoći u kući i dnevnom boravku. Ono što je novo, sjećate se o tome smo razgovarali 

sufinanciranje je tzv. rane intervencije za roditelje djece s teškoćama u razvoju, nažalost toga 

je sve više, a 26 roditelja je dosada koristilo tu mjeru. Spominjem i projekt Novi početak, 

završeni su radovi na uređenju sigurne kuće za žrtve nasilja, ona je evo trenutno u fazi 

opremanja i puštanja u funkciju. Potpisani su ugovori u sklopu razvojnog sporazuma za izradu 

projektno-tehničke dokumentacije za tri projekta, to je izgradnja nove srednje škole Koprivnica, 

Centra za palijativnu medicinu liječenje boli u našoj Općoj bolnici i Centra zaštite i spašavanja 

naše Županije za što je osigurano 5,6 miliona kuna. Podsjećam na projekt usluge javnog 

linijskog prijevoza, gdje smo među prvima i usudim se reći po novom zakonu prvi uspostavili 

ovu uslugu, osigurali funkcionalnu mrežu autobusnog prijevoza sa gotovo 80 linija, točnije 79 

linija. Samim time uveli velike pogodnosti za određene društvene skupine, prije svega naše 

umirovljenike, studente, učenike srednjih škola, isto tako radnike subvencionirani kartama što 

mjesečnim, što dnevnim za naše umirovljenike, zaista smo došli do rezultata da je povećan broj 

putnika i ta povezanost gradskih i ruralnih središta zapravo evo garantira opstojnost na tim 

upravo ruralnim prostorima. Vrijednost tog cjelokupnog programa je oko 22 miliona kuna. Što 

se tiče gospodarstva nastavljeno je poticanje kroz osiguranje financijskih potpora dakle u 

sektoru gospodarstva, poljoprivrede, ruralnog razvoja, potpora za samozapošljavanje tzv. Start 

up. Županija je kroz javne pozive tijekom godine osigurala 12 miliona kuna. Radili smo naravno 

i na promociji poduzetništva i obrtništva kroz sajmove i potpore za turističke manifestacije i 

ostalo. Kad spominjemo velike, to volimo nazvati nacionalne investicije, onda svjedočimo 

jednom zajedno primjerenom tempu gradnje ove željezničke pruge što će sigurno u značajnoj 

mjeri doprinijeti jednom sveukupnom razvoju ovoga prostora. Napreduju dakle ti radovi 

izgradnje 2. kolosijeka željezničke pruge prema mađarskoj granici kao i projekti aglomeracija. 

Što se tiče projekta brze ceste to je evo dnevna tema o kojoj me svi pitaju, dakle mi smo kao 

županijska uprava ispunili sve potrebne preduvjete, znate da tu postoji određeni prostor spora 

između izvođača radova tvrtke Kamgrad i investitora Hrvatskih cesta. Ja sam sada evo u zadnji 

tjedan dana imao dva puta priliku o tome razgovarati s premijerom i zaista očekujem dogovor 

i faktički početak radova što pretpostavlja dolazak operative na gradilište jer na neki način je i 
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taj izvođač uveden u te radove. Ja osobno ne mogu više po tome pitanju niti što pametno reći, 

a niti puno više učiniti od onoga što  sam učinio, a mislim da sam učinio jedan veliki pomak u 

shvaćanju problema u kojem je taj projekat i mislim da je evo ovo vrijeme kad će se on i riješiti. 

Nastavljamo tu uspješnu suradnju sa tijelima državne vlasti i sa JLS ovima, sa drugim 

županijama, kao potpredsjednik Hrvatske zajednice županija aktivno sudjelujem na sjednicama 

izvršnog odbora gdje se raspravlja u pravilu o mnogim važnim temama od reforme 

zdravstvenog sustava, unapređenja sustava obrazovanja, financijske perspektive razdoblje 

2021.-2027. Isto tako, evo ovo izvješće sadrži i predstavlja pregled aktivnosti naših ustanova 

prije svega naše razvojne agencije Pore, Zavoda za prostorno uređenje, Javne ustanove i ostalih 

i to je evo na neki način jedan kratak sažetak svega onoga što ja mislim da bi trebalo izdvojiti 

iz izvješća koje kažem je po svoj metodologiji zamišljeno ovako kako smo ga mi zamislili, a 

na vama je evo da date sud o tome, ne samo o formi, ne samo o metodologiji, nego i o sadržaju 

i evo ja predlažem da to izvješće prihvatite. 

 

ŽELJKO LACKOVIĆ: Dobar dan, lijepi pozdrav svima. Prilika je također čestitati svim 

laureatima danas koji su dobili priznanje za svoj nesebični rad i promicanje ugleda interesa 

Županije kroz svoje djelovanje. Što se tiče izlaganja župana komentari ispred kluba Nezavisnih 

bi svrstao u dvije kategorije, ono što smatramo dobrim i ono što smatramo da nije dobro i u 

konačnici treće ono što smatramo da bi trebalo poboljšati jer za to postoji prostor. Dakle, mi 

smatramo da izvještaj za proteklih 6 mjeseci ne može dobiti podršku Nezavisnih iz sljedećih 

razloga to je znači naša prometna nepovezanost, odnosno izostanak povezivanja središta 

Županije sa aktivnostima, sa Hrvatskim cestama i Vladom RH s kojom se gaje dobri odnosi, ali 

izostaje reakcija i djelovanje na terenu, ugovoreni poslovi se ne izvode, a nije u naznaci niti 

projektiranje odnosno aktivni pristup ove dionice prema Koprivnici. S druge strane, pitanje 

zdravstva smatramo da je negativno što se tiče dostupnosti i što se tiče kadrovskih deficita koji 

nisu nastali od jučer koji nisu samo u našoj Županiji nego su u svim dijelovima Hrvatske 

poznati, ali s obzirom da imamo ovdje kontinuitet vlasti smatramo da se je trebalo voditi računa 

i o kadrovskim pitanjima tko će doći kad liječnici odu u mirovinu, imamo velike probleme od 

problema deficita da jedno cijelo područje, trećina Županije nema pedijatra, da trećina Županije 

nema liječnika medicine rada, a i u ostalima postoji problem. Ono što je od zdravstva dobro to 

su ulaganja u materijalne uvjete i u samu Bolnicu, ali i u sve one objekte u kojima se pruža na 

pojedinim područjima Županije usluga što decentralizirana, što primarne zdravstvene skrbi. 

Smatramo također da u ovom izvještaju nema dovoljno zastupljenosti poljoprivrede i da nema 

dovoljno zastupljenosti turizma. Poljoprivreda primarno jer od projekata koji su se navodili u 

Sporazumu županija, a to su centri za obradu i distribuciju voća  i povrća i sve ono što se 

govorilo, a trebalo je pomoći održivosti i razvoju poljoprivrede, sada ne nalazimo, dok u odnosu 

na turizam smatramo da je potrebno promijeniti strategiju da je ovo kraj koji ima potencijal i 

da na tome možemo daleko više raditi i polučiti kvalitetnije rezultate. Za ono što vrijedi 

pohvaliti to je svakako školstvo, ulaganja u školstvo su svakako doprinijela i boljim 

materijalnim uvjetima, ali i razvoju sustava obrazovanja na način da se proizvode đaci, odnosno 

ljudi koji će moći naći posao, a neće završiti na burzi. Svakako smatram da je tu dodatni prostor 

za razvoj suradnje sa visokim učilištima, od Visokog gospodarskog učilišta pa do našeg 

Sveučilišta Sjever, ali na tome postoji dobar trag. Ono što smatramo također dobrim, a vi ste 

istakli je prometno povezivanje unutar prostora KKŽ opet radi izoliranosti pojedinih dijelova i 
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teže dostupnosti pojedinih usluga od zdravstva do pravosuđa smatramo to pozitivnim. Ono što 

smatramo da je prostor na kojem možemo zajednički surađivati da bi mi mogli dati pozitivnu 

ocjenu na vaša izvješća su prijedlozi suradnje, a to su ne jedan nego dva koraka prema 

Hrvatskim cestama i naš prijedlog, iako to ne rade druge regionalne samouprave ili lokalne 

samouprave u značajnijem obimu, da bi trebalo ući u prioritet Hrvatskih cesta upravo 

spremnošću da se radi prometna dokumentacija i da ćemo onda izbiti zadnji adut koji se sada 

predstavlja na razvlačenje ovog gorućeg problema koji nije pitanje samo stanovništva nego i 

pitanje gospodarstva, ali i vrednovanja ovog područja naše Županije u odnosu na ostatak RH. 

Također smatram da treba napraviti jedan korak prema promjeni, odnosno napraviti inicijativu 

za izmjenu strategije za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode nacionalno dakle RH, gdje 

bi se išlo za stvaranjem ili nacionalnog parka ili parka prirode Drava koji je ključni prirodno 

vrijednosni fenomen i adut kojeg mi uopće ne koristimo koji bi trebao biti temelj razvoja 

turizma. Znamo da je pet država napravilo zajednički sporazum o biosferi, znamo da je prostor 

zaštićen od strane UNESCO-a, ali da bi se turistički eksploatirao takav jedan veliki potencijal 

za to je potrebno izmijeniti strategiju i dobiti jednu nacionalnu ustanovu koja bi onda radila na 

razvoju vidljivosti, dostupnosti i turističke eksploatacije nečega što nema nigdje u Europi, 

ovakvog prirodnog toka rijeke Drave kojeg nazivamo europskom Amazonom. I na kraju, 

smatramo također da je potrebno aktivnije pristupili korištenju europskih sredstava za što 

postoje dovoljna iskustva i u lokalnim samoupravama na području naše Županije, ali da je 

potrebno napraviti značajan stup, viši stupanj sinergije kako bi se što efikasnije povukla 

sredstva primarno smatramo da je tu prostor ogroman koji će sad opet ostati neiskorišten, a riječ 

je o povlačenju u prehrambeni odnosno prerađivačko-prehrambeni sektor i da razvoj malih 

sustava koji su temeljni na poljoprivrednom proizvodu s ovog našeg kraja zapravo je jedan 

najčešći temelj za opstojnost ljudi na ovom našem području. Dakle, mi ćemo biti protiv vašeg 

izvješća, pohvalili smo ono što smatramo dobrim, rekli smo vam kritiku, onog časa kada ćete 

nas biti spremni u našim prijedlozima podržati tada ćemo i dati podršku za vaše izvješće.  

 

TOMISLAV GOLUBIĆ: Poštovani predsjedniče skupštine, poštovani župane, 

poštovani zamjeniče, poštovane članice i članovi ŽS, poštovane stručne službe, predstavnici 

medija ja ću se na početku također pridružiti čestitkama svim laureatima koje, eto drago mi je 

da smo jednoglasno donijeli odluke o davanju priznanja tim zaslužnim građanima naše 

Županije. Vjerujem da je povjerenstvo dobro izabralo da su prijedlozi bili za one ljude koji to 

stvarno zaslužuju, siguran sam u to da je to tako. Što se tiče izvješća o radu župana za drugu 

polovicu godine i u prijašnjim raspravama vezano za izvješće o radu župana napomenuo sam 

da mi je žao što tu župan ne koristi tu priliku da se tu napiše nešto malo više o svojoj viziji na 

koji način planira voditi ovu Županiju, kao što ste rekli i sada župane na početku, za vas je ovo 

jedno ispunjenje zakonske obveze, slažem se, je i treba biti ispunjena zakonska obveza, 

međutim imate mogućnost da ostane u arhivima da se piše unutra kako i na koji način vi u 

situaciji dok imamo nezapamćenu inflaciju, gdje prijeti rat cijeloj Europi, na koji način se naša 

Županija nosi sa tim svim stvarima i kako planira pomoći građanima. Sve što je kolega 

Lacković rekao vezano za pohvale sve je to nabrojeno u tom izvješću unutra i ja vam čestitam 

na svim stvarima koje su dobro odrađene koje jesu, međutim ono u izvješću što treba 

napomenuti i treba iščitati van, iako većina tih stvari ne piše unutra pa valjda župan misli da to 

nećemo pitati, a to je upravo problematika brze ceste, ja sam premlad, ja se ne sjećam, ali ja 
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mislim da ste vi još sa Ivom Sanaderom nekad otvarali te radove. Što se tiče isto tako dugova 

Bolnice koji se gomilaju u zdravstveni sustav, definitivno nije na zdravim nogama u našoj 

Županiji, nije u cijeloj Hrvatskoj, u većini Hrvatske nije, međutim postoje primjeri, ali opet s 

druge strane mi nije jasno da smo spremni ulagati milion i pol kuna u nekakve robotske ruke u 

Ljekarne dok paralelno imamo jako velike dugove u Bolnici. RCGO Piškornica je definitivno 

došla u probleme i dan danas nemamo saznanja ili ako imamo ja vas molim da nam dostavite 

ta saznanja da li će Ministarstvo pokriti tu razliku u cijeni koja je nabavom dobivena. Nadam 

se da je uprava Piškornice konačno odnosno Povjerenstvo za provedbu nabave konačno 

valoriziralo pristigle ponude pa da se odluka donesla, a što se tiče same brze ceste, o brzoj cesti 

Križevci-Kloštar Vojakovački jako puno se pričalo, drago mi je da je prošli tjedan gospodin AP 

dok je došao u Križevci odlučio više ne davati nekakva lažna obećanja pa nije bilo nikakvih 

obećanja, međutim jako dobro se sjećamo otvaranje, nije to bilo otvaranje, uvođenje u posao, 

mislim svi koji se bave građevinom znaju da ukoliko je potpisan ugovor i ako nakon ugovora 

postoje neke nesuglasice ne ide se ulaziti u uvođenje u posao jer počinje teći rok. Ja ne znam 

što se u tom trenu dogodilo međutim i sam ministar Butković je rekao da će radovi početi, samo 

što nisu pa su neki portali snimali radove. Očigledno je jedna retorika bila onda, danas smo opet 

u problemima kojima smo bili prije tog uvođenja u posao, meni je drago ovo što ste vi rekli 

gospodine župane da ste u proteklom periodu napravili veliki pomak u shvaćanju problema, 

drago mi je da ste shvatili problem, drago mi je da jeste i želim vam da u budućem periodu još 

više shvatite koji je problem i da ne morate premijeru dva puta, nego dva puta premijeru, dva 

puta jednom ministru, dva puta drugom ministru pa ako treba i tri puta jer vi ste izabrani u ovoj 

Županiji kao župan da to napravite, ako treba i pet puta a na kraju krajeva i HDZ je dio vladajuće 

opcije tu, tako da vjerujem da HDZ županijska organizacija HDZ-a može pomoći u tim 

nastojanjima da se konačno taj projekt počne graditi. Ono što isto treba naglasiti u prometnoj 

infrastrukturi ŽUC znači gospodin ravnatelj je tu bio i rekao, priznao je čovjek. Županijske 

ceste su nam sve lošije i lošije i treba naći rješenje za dodatne prihode u ŽUC, o tome nije ni  

riječi bilo u vašem izvješću, o dvorcu Inkey ne volim ni pričat, ali što se tiče brze ceste zašto 

nitko ne spominje brzu cestu Varaždin-Koprivnica-Virovitica-Osijek. Ja vas molim dajte 

pričajmo i o tom koridoru brze ceste, to je nešto što je isto tako strateški mora biti prioritet naše 

Županije, postoje nekakve obilaznice koje se jesu izgradile, postoje nekakve obilaznice koje 

jesu u nekakvom projektiranju, ali dajte stavite i to u izvješće dajte kažite borim se i za to. 

Možda iz Križevaca ne vidite da je to problem u Podravini, ali postoji i taj problem i ja vas 

molim ako ćete ići kod gospodina AP ili ćete ići kod g. ministra, postoji nešto što se zove 

strateški dokument europske komisije TNT koridor, bilo bi dobro da to uđe unutra, jer Mađari 

navodno svim silama se guraju da uđu sa sjeverne strane toka Drave da uđe koridor, ako Mađari 

dobiju taj koridor, badava nama sve te obilaznice koje se rade, idemo probati tu brzu cestu 

Varaždin-Koprivnica-Virovitica-Osijek dobiti u taj strateški dokument Europske komisije, 

idemo probati da nam EU to isfinancira. Mislim da je ideja dobra, molim vas da ju podržite. 

Danas baš, Pepelnica je danas je li tako, počinje Korizma, evo baš se potrefilo da korizmeno 

počinje danas, a znamo da je za katolike vrijeme razmišljanja o lošim navikama, nadam da 

ćemo si svi skupa razmisliti o tome, nadam se da ćemo svi skupa naučiti neke stvari, ne apriori 

odbijati prijedloge oporbe samo zato jer su prijedlozi oporbe, nitko od nas od oporbe vama ne 

želi loše, ne želi loše ovoj Županiji, ali dajte shvatili ste oko brze ceste Križevci-Kloštar 

Vojakovački, ja vas molim da shvatite i od Kloštra Vojakovačkog do Koprivnice, ali ovaj 
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koridor brze ceste koji sam vam sad predložio. Imam jedno pitanje za vas na kraju, a to je u 

vašem izvješću napisano je da je dogovoreno da brza cesta od Kloštra Vojakovačkog do 

Koprivnice će ići u dvije faze, ja vas molim da mi objasnite koje su to dvije faze, tako da znamo 

koju to prvu fazu ganjamo, a koja je to druga faza. Klub SDP-a i HSLS-a će biti protiv.  

 

MARIJANA LOKOTAR: Hvala lijepa, lijepi pozdrav svima. Ja bi se pridružila 

čestitkama svim nagrađenima u dodjeli javnih priznanja i smatram da su nagrade svakako 

zaslužene. Imam pitanje što se tiče projekta „Svi u školi svi pri stolu 7“ kojim se osigurava 

školska prehrana za 888 učenika OŠ koji žive u siromaštvu i riziku od siromaštva, a kojima je 

Županija osnivač. Sredstva za taj projekt osigurana su iz Fonda europske pomoći za 

najpotrebitije sa 85% iznosa te iz državnog proračuna RH s 15% iznosa. Budući je krajem 2022. 

godine donesena Odluka Vlade RH o kriterijima i načinu financiranja odnosno sufinanciranja 

troškova prehrane za učenike osnovnih škola, znači za drugo obrazovno razdoblje odnosno za 

drugo polugodište ove nastavne godine kojom se za svakog učenika koji se hrani u školskoj 

kuhinji osigurano 10,00 kn dnevno financiranje odnosno sufinanciranje školskog obroka. Time 

se sad rasteretilo financiranje školske prehrane putem ovog projekta „Svi u školi svi pri stolu 

7“, pa me zanima na što ćete utrošiti višak novca. Isto tako, nadam se da ćete nastaviti i sa 

drugim projektima kojima brinete o učenicima i njihovoj kvalitetnoj prehrani, ti projekti su 

napisani u izvješće o mjerama provođenje programa EU projekti, mislim nije to baš ova točka, 

ali ja bih to samo povezala tu prehranu, ako smijem, predsjedniče. Evo, ja ću navesti ta dva 

projekta, znači imate projekt „Pametan obrok za pametnu djecu“ koji provodite u suradnji s 

Podravkom, a koji ima za cilj razvitak novog sustava prehrane i organizacije rada školskih 

kuhinja u osnovnim školama. Zatim imate projekt „Školska shema 2022.-2023.“ za 18 osnovnih 

i 8 srednjih škola te Učenički dom Križevci koji se odnosi na povećanje udjela voća i povrća, 

mlijeka i mliječnih proizvoda u svakodnevnoj prehrani kako bi se spriječila debljina i bolesti 

uzrokovane neadekvatnom prehranom u dječjoj dobi. Dodatni obrok svježeg voća i povrća 

odnosi se na sve navedene škole i na Učenički dom, a mlijeko i mliječni proizvodi samo za 

osnovne škole, ali malo mi ne štimaju brojke u izvješću rada župana i izvješću o mjerama 

provođenja programa EU projekti, ne znam možda se radi o tome što je smanjen broj učenika 

upisanih u osnovne škole ili možda se djeca ispisuju pa upisuju u neke druge škole, uglavnom, 

ako naručujete više to je samo pohvalno. No ono što sam htjela reći, nadam se da ćete provedbu 

tih projekata nastaviti i dalje. Hvala lijepa. 

 

ŽUPAN: Moram malo, pa evo iskreno meni se ova rasprava zaista sada nakon dugo 

vremena sviđa bez obzira na razmišljanja o određenim dakle dijelovima ovog izvješća ili 

općenito o programima, uvijek je naravno dobro imati ovakav pristup da se kaže i ono što je 

dobro i ono što nije dobro ili ono što bi trebalo napraviti, tako da iskreno nemam nekakav 

komentar na izlaganje gospodina Lackovića osim odgovor na njegovu zadnju rečenicu gdje on 

iskazuje želju da podržimo njihove projekte. Ja mislim da smo to ako ništa drugo, započeli 

raditi, ja mislim da to već i traje da niti jedan projekat u Gradu Đurđevcu ili na onom području 

o kojem je naše sudjelovanje bitno ili je ovisilo da nije to bilo problem. Mislim da smo evo i 

krenuli u posljednje vrijeme i aktivnije u to. Evo isto se g. Golubiću mogu zahvaliti na ovom 

duhovnom segmentu njegove rasprave i na duhovitosti koju on ispoljava u svojem izlaganju to 

naravno može dati evo jedan mali doprinos ležernosti rasprave, iako možda neka njega opažanja 
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nisu baš niti do te mjere korektna, mogao bi se ja isto našaliti i reći da razmišljam da za ovaj 

projekat brze ceste angažiram njega, kao odgovornu osobu za radove na ovome trgu pa da nam 

onda iznajmi ove radnike koji ovdje radi na trgu, vjerojatno bi to dinamiziralo cijeli taj proces 

gradnje brze ceste, a mislim da su stari Egipćani brže piramidu napravili nego vi trg ovdje ali 

neću biti duhoviti pa se neću šaliti.  Što se tiče opažanja u viziji vođenja, vizija vođenja se 

vjerojatno prezentira na početku nekakvog mandata, često to kod nas u predizbornoj kampanji, 

a ovo izvješće o radu čak dapače u jednom vrlo kratkom vremenskom razdoblju, to moje 

razmišljanje se odnosi i na raspravu g. Lokotar gdje ona sada stavlja naglasak na neke programe 

koji se nisu uopće razvijali u tom razdoblju, primjerice ova prehrana u školama to je program 

koji je započeo u ovoj godini, da sva djeca u školama imaju topli obrok tako da smo se mi tu 

naravno uključili, ne govorim o onim programima „Školske sheme“ i obrok za svaku djecu 

nego o ovom programu koje je ministarstvo sada započelo u ovoj godini, ali kažem to nije 

predmet izvješća u šestomjesečnom razdoblju prošle godine, ali nebitno, da ne fitiljimo sad na 

tome, dakle ono što ste vi htjeli čuti to je da nema viška novca, dakle nema viška novca to je 

jedan bitan moment i odgovor na vaše pitanje i isto tako da će se nastaviti svi ovi projekti koje 

smo i prije provodili, tako da ne znam da li vas zadovoljava da će se nastaviti svi oni programi 

koje smo prije provodili.  Ako je konkretno pitanje za pročelnicu iz UO ili za pročelnika za 

financije mogu vam oni to isto tako dati odgovor. Što se tiče nastavka gradnje brze ceste g. 

Golubić, dakle mi imamo informaciju da  ovih dana upravo ide u javno izlaganje studija utjecaja 

na okoliš, znači od Kloštra Vojakovačkog do Koprivnice, evo pročelnik mi to potvrđuje. Kad 

su spominjali dvije faze onda pretpostavljam da je jedna faza bila predviđena ne znam, dobro 

je g. Golubić to primijetio ja sam to isto shvatio iz izlaganja ministra Butkovića da se planira i 

ta dionica od Kloštra do Koprivnice u dvije faze raditi, to stoji to opažanje. Mi ćemo, ako vi 

želite uputiti jedno pitanje Hrvatskim cestama da oni točno decidirano odgovore na to pitanje, 

isto tako da nam potvrde ovu informaciju da je u tijeku odnosno da ovih dana kreće javno 

izlaganje studije utjecaja na okoliš. Što se tiče Podravske magistrale, to je jedan projekat koji 

nije isključivo vezan za ovu Županiju nego za ne znam koliko 5 županija vjerojatno cijele 

Hrvatske, on je započet sa ovim obilaznicama pojedinih gradova to znamo, isto je u nekakvoj, 

koliko znam u investicijskom planu Hrvatskih cesta višegodišnjem, možemo isto tako od njih 

tražiti točno izvješće do koje razine je taj projekat kod njih sada aktualan. Što se tiče Piškornice, 

čitali ste i imate informaciju da je nakon provedene procedure odabran izvođač koji bi trebao 

dakle nakon potvrde resornog ministarstva i spremnosti sufinanciranja razlike od iznosa koji je 

osiguran po onom ugovoru o europskim sredstvima dakle, kad se to od ministra Filipovića 

uspije konačno dobiti potpisat će se taj ugovor, s tim da ide sad rok za žalbe, koliko znam 

uložena je žalba ovog drugog ponuđača naravno to logika otprilike 40 dana je nekakav period 

kad taj proces žalbeni na DECOM-u bi trebao završiti pa ćemo vidjeti što sa time, uglavnom 

mi imamo odabranog izvođača radova i ako ministarstvo da određenu garanciju osiguranja tih 

sredstava, direktor Piškornice će potpisati ugovor s izvođačem. Mislim da nema više potrebe 

za nekim odgovorima, osim da eventualno pročelnica da odgovor g. Lokotar na ove njezine 

primjedbe iskreno je to osobno i ne mogu.  

 

ANA MUŠLEK: Poštovani svi, evo što se tiče konkretnog pitanja znači krajem godine 

je Vlada donijela svoju odluku i u toj odluci stoji da ona djeca koja sudjeluju u projektu FEAD-

a, znači koja imaju već sufinanciranu prehranu s te strane, a imaju iznos od 5,47 kn znači od 



17 
 

Vlade RH dobivaju samo razliku sredstava, što znači da se i FEAD i ovaj naš projekt nastavljaju 

barem do kraja školske godine, onda ćemo vidjeti na koji način će to dalje biti ustrojeno, a ovi 

svi projekti koje ste vi naveli oni su kompatibilni i mi se prehranom zaista bavimo već neko 

duže vrijeme i nastavljamo sa time i dalje.  

 

Županijska skupština je sa 20 glasova „za“ i 12 glasova „protiv“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu župana Koprivničko-križevačke županije za 

razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2022. godine 

 

 Zaključak i Izvješće se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

Točka 4. 

 

PREDSJEDNIK: Obrazloženje je podneseno u uvodnom dijelu sjednice. Sada ćemo glasovati 

o svakoj predloženoj izmjeni radnog tijela posebno. 

 

Županijska skupština je sa 32 glasova „za“ donijela Rješenje o izmjeni Rješenja o 

izboru predsjednika, potpredsjednika i  članova Odbora za izbor i imenovanja. 

 

Županijska skupština je sa 32 glasova „za“ donijela Rješenje o izmjeni Rješenja o 

izboru predsjednika, potpredsjednika i članova Odbora za financije i proračun. 

 

Županijska skupština je sa 32 glasova „za“ donijela Rješenje o izmjeni Rješenja o 

izboru predsjednika, potpredsjednika i članova Odbora za gospodarski razvoj. 

 

Županijska skupština je sa 32 glasova „za“ donijela Rješenje o izmjeni Rješenja  

izboru predsjednika, potpredsjednika i članova Odbora za obrazovanje, kulturu, znanost, 

sport i nacionalne manjine. 

 

Županijska skupština je sa 32 glasova „za“ donijela Rješenje o izmjeni Rješenja o 

osnivanju i imenovanju predsjednika/predsjednice i članova/članica Povjerenstva za 

ravnopravnost spolova.  

 

Rješenja se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 5.  

 

PREDSJEDNIK: Odluku smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut i Odbor za 

financije i proračun i te podržavaju Odluku.  Uvodno obrazloženje daje pročelnica Ljubica 

Belobrk Flamaceta. 

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Pozdrav svima, kao što ste vidjeli iz materijala, 

radi se zapravo o tehničkim izmjenama odluke. Naime od 1. siječnja ove godine stupile su na 

snagu izmjene Zakona o porezu na dohodak, a kasnije i Pravilnik o porezu i sukladno tim 

propisima omogućeno je da se ovakve naknade isplaćuju, osim na žiro-račune, kako su se 



18 
 

dosada isplaćivale,  da se isplaćuju i na tekuće račune i sukladno tim izmjenama zapravo se 

usklađuje sadržaj ove odluke. Nadalje, dalje će se vama kao članovima ŽS isplaćivati naknada 

na dostavljene račune, a u slučaju da imate nekakve prijedloge i da se isplaćuje na druge račune, 

molimo vas da nas o tome izvijestite, podnesete zahtjev sa brojem računa.  

 

 

Županijska skupština je  sa 32 glasa „za“ donijela  

 

Odluku o  izmjenama Odluke o naknadama predsjedniku, potpredsjednicima i 

članovima Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije 

 i njezinih radnih tijela. 

 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 6.  

 

PREDSJEDNIK: Odluku smo primili. U sustavu ste primili i amandman župana koji 

postaje sastavni dio prijedloga Odluke. Raspravu su proveli Odbor za statut i Odbor za financije 

koji podržavaju prijedlog Odluke. Uvodno obrazloženje Odluke i amandmana dat će nam 

pročelnica Ljubica Belobrk Flamaceta.  

 

 LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Na prošloj sjednici ŽS donesena je Odluka o 

raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisnih članova i tom 

Odlukom su zapravo bila raspoređena sva sredstva koja su bila za tu namjenu planirana u 

Proračunu. U međuvremenu su nastupile određene promjene, jedna od promjena je da je 

umjesto g. Flajsa u ŽS kao zamjena ušla g. Natalija Sučić te je sukladno tome napravljena 

izmjena Odluke zbog toga jer njezina stranka odnosno Mreža ima pravo i na naknadu na 

podzastupljeni spol. Nakon što su vam dostavljeni materijali i poziv za ovu sjednicu ŽS, g. Ana 

Končurat je podnijela svoj mandat u mirovanje i umjesto nje je u ŽS ušao ovdje prisutni g. 

Biškup i na temelju te promjene također treba Odlukom osigurati sredstva za financiranje 

njegovih političkih aktivnosti te je u Odluci potrebno osigurati sredstva za tu namjenu. Znači, 

sredstva se raspoređuju na način da se osiguraju sredstva jednaka za svakog člana ŽS i 10 % od 

tih sredstava odnosi se kao naknada za podzastupljeni spol i stoga proizlazi da po svakom članu 

ŽS stranka ili nezavisni vijećnik imaju pravo mjesečno na naknadu od 149,10 eura, odnosno 10 

% od toga 14,91 euro  na ime naknade na podzastupljeni spol.  

 

Županijska skupština je sa 32 glasa „za“ donijela  

 

Odluku o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisnih 

članova izabranih u Županijsku skupštinu Koprivničko-križevačke županije  

za 2023. godinu 

 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 7.  

 

PREDSJEDNIK: Odluku smo primili. Raspravu  je proveo Odbor za statut i poslovnik 

koji podržava prijedlog Odluke. Pozivam pročelnicu Belobrk Flamaceta da podnese uvodno 

obrazloženje Odluke. 

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Zakonom o lokalnoj i područnoj regionalnoj 

samoupravi predviđeno je da građani imaju pravo Županijskoj skupštini predlagati donošenje 

općeg akta za rješavanje određenog pitanja iz djelokruga Županijske skupštine, odnosno 

podnijeti peticiju za ostvarivanje nekih svojih prava i ova Odluka zapravo utvrđuje način 

podnošenja ovakvih prijedloga. Ukratko, Županijska skupština trebala bi raspraviti o svakom 

prijedlogu kojeg potpisom podrži najmanje 10% birača upisanih u popis birača. Svaki prijedlog 

naravno treba biti obrazložen. Rok za prikupljanje potpisa ne može biti dulji od 15 dana i u 

daljnjem roku od 7 dana kompletan prijedlog treba biti podnesen predsjedniku Županijske 

skupštine. Pravovaljanost prijedloga utvrđuje Odbor za predstavke građana i o tome sastavlja 

izvješće koje podnosi predsjedniku ŽS, županu i koordinatoru te građanske inicijative koja je 

podnosila prijedlog. U slučaju da je prijedlog pravovaljan ŽS treba o njemu razmotriti u roku 

od 3 mjeseca, u slučaju nepravovaljanosti prijedloga predsjednik ŽS o tome izvještava 

Županijsku skupštinu na narednoj sjednici.  

 

MARKO FUCAK: Lijepi pozdrav svima, također da se pridružim čestitkama svima koji 

su dobili Javna priznanja ove Koprivničko-križevačke županije, neke ne poznajem osobno, ali 

smatram da je Odbor i mi kao Županijska skupština smo donijeli dobru Odluku, tako da im 

čestitamo. Što se tiče ove same Odluke o podnošenju prijedloga i peticija od strane građana, 

pohvalno je što postoje razni mehanizmi i alati kojima stanovnici naše Županije mogu izraziti 

nekakav prijedlog, nekakvu peticiju te se izboriti za svoja prava. No uvijek postoji ono ali, 

navesti ću jedan primjer kako bi to moglo funkcionirati u praksi pa ću spomenuti grad 

Đurđevac. Imali smo slučaj u Đurđevcu sa ovim đurđevačkim vodama na temelju blagoslova 

Vlade RH Bjelovarčani stavljaju šahte na naše vode, a nitko od naših čelnika iz Županije se nije 

oglasio da barem neku suvislu rečenicu u neku obranu naših voda sklepa ili da napravi nekakvo 

priopćenje ili da se obrati medijima, no sad to više nećete niti trebati napraviti zbog toga jer 

građani imaju ovaj alat kojim će moći neka svoja prava i neke svoje prijedlog pokušati izboriti 

putem ove odluke i ovog tijela ŽS. No što je zanimljivo, pod jednim uvjetom, onim kojim je 

gotovo nemoguće ostvariti. Znači mi sada dajemo tu neku poruku primjerice stanovnicima 

Đurđevca i okolnih općina. Dragi Đurđevčani možete se izboriti za svoja prava, ali pod uvjetom 

da u roku od 15 dana skupite 9300 potpisa što je znači oko 10% birača od ukupno potpisa birača 

iz Županije, uz to morate znati da vam neće biti možda niti to dovoljno zato jer 10% je 9300 

znači morat ćete potražiti još možda 2-3 tisuće potpisa s područja koprivničkog ili križevačkog 

i ako to uspijete u roku 15 dana onda trebate numerirati sve listove i još k tome provjeriti sve 

OIB-ove od svih birača, i ne daj Bože da fulate jedan ili dva % tih OIB-ova, sve vam pada u 

vodu i opet ništa od toga, idemo sve ispočetka. Ovo je bilo malo sarkastično, ali opet realan 

prikaz kako bi ova odluka mogla funkcionirati u praksi. Sustav je zaštićen maksimalno da ne 

bi slučajno građanima palo na pamet da se pokušaju izboriti za svoja prava pomoću nekog alata 

kao što je ova odluka. Mi nismo ovdje krivci jer mi provodimo odluke koje donosi Vlada RH, 
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to jest Sabor, ali ispast ćemo crne ovce nas tu 37 i pita će nas narod koji smo mi to bogovi da 

se mi igramo sa sudbinama malih ljudi, koji smo mi da mi možemo odlučivati. Mi provodimo 

odluku Vlade koja je zakonski uvela tih 10%, ali znate što je 10%, nekad je i 1% teško. Svi nas 

Podravce smatraju da smo dudeki, da smo samozatajni, da se ne možemo izboriti za svoja prava. 

Ja vjerujem da su Podravci složni i da se oni skupe oni mogu skupiti 10 tisuća potpisa u roku 

15 dana, ali koji smo mi tu faktor da mi možemo odlučivati u tih 10 % i odmah u startu srezati 

ih tako da ih ograničimo s nekim pravima. Evo mi ćemo glasati suzdržano ne možemo bit protiv 

ove odluke jer jasno, odluka je tehničke prirode i dolazi iz samog vrha države, ali nećemo ju 

niti podržati jer smatramo da nije moralna, ali nije niti politički korektna prema stanovnicima 

tj. prema biračima naše županije.  

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Ja bi samo dodala, ako mi dozvolite da smo se 

kod određivanja rokova zapravo se pridržavali rokova propisanih Zakonom o referendumu i 

nekako smo ocijenili, ako je za državni referendum dovoljan rok za prikupljanje potpisa birača 

da bi onda i na području naše Županije onda takav rok bio adekvatan.  

 

PREDSJEDNIK: Dobro, nekome je 10 % birača puno, a realno gledano tu je još i onih 

90% koji možda misle drugačije. Znači po meni je barem minimum da barem 10% birača se 

odluči da bi se o nečemu trebalo odlučivati na referendumu, a onda je samo odlučivanje na 

referendumu nešto sasvim drugo, toliko samo radi manjeg pojašnjenja.  

 

Županijska skupština je sa 26 glasova „za“ i 6 glasova „suzdržan“ donijela  

 

Odluku o  podnošenju prijedloga i peticija građana 

Koprivničko-križevačke županije 

 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 8. 

 

PREDSJEDNIK: Odluku smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za Statut i Odbor za 

poljoprivredu koji podržavaju Odluku.  Obrazloženje daje zamjenik župana Ratimir Ljubić. 

 

RATIMIR LJUBIĆ: Poštovani predsjedniče, članice i članovi Skupštine, svi ostali 

prisutni da vas i ja pozdravim, isto tako da na početku čestitam svim nagrađenima koji su danas 

potvrđeni i na njihovim zasluženim nagradama. Naime, Odluka o osnivanju i imenovanju 

Stručne komisije za zajednička lovišta KKŽ, primili ste tekst odluke, isto tako sastav Stručne 

komisije i zadaće Stručne komisije. Moramo napomenuti da je ova ŽS već donijela Rješenje o 

osnivanju i imenovanju Stručne komisije na koju je Ministarstvo poljoprivrede imalo primjedbe 

u opisu zadaća komisije isto tako i u nazivu akta pa zbog toga treba donesti ovu Odluku. 

Predlažem da ovu Odluku usvojite.  

 

MARKO FUCAK: Prijedlog predlagatelja je da se u ovu komisiju imenuje član jedan 

od članova, to je bivši predsjednik Lovačkog saveza županije g. Jakopović. Iako sam već 

govorio o toj temi nekoliko puta i u prošlom sazivu i u ovom ali moram opet ponoviti. Lovački 

savez Županije više ne postoji a osnovana je županijska udruga lovaca Panonija na čijem je čelu 

g. Jakopović koji je upropastio Županijski lovački savez i odveo ga u bankrot. Zato mi sad nije 
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jasno kad pogledamo ovu odluku o imenovanju. Tu piše da je Nevenko Jakopović predsjednik 

Lovačkog saveza županije, koliko znam Lovački savez županije ne postoji nego postoji 

županijska udruga lovaca Panonija. No ono što također zabrinjava je jest da smo u Hrvatskoj 

jedina županija koja nema registrirani Lovački savez. Znači u cijeloj državi mi smo jedina 

županija koja nema registrirani Lovački savez iako ne znam zašto se tu navodi, znači imamo 

ovu običnu udrugu lovaca  s čijom se politikom ne slaže 50% lovaca iz naše Županije i ne žele 

ući u tu strukturu. Pročelnik Štimac i čelni ljudi naše Županije duže od 4. godine ništa ne 

poduzimaju po toj situaciji već drže hajde možemo reći, status quo, a lovstvo nam nazaduje. 

Navodno kruže neke glasine da je čak predsjednik državnog lovačkog saveza došao na sastanak 

pročelniče k vama i županu i da je htio riješiti tu situaciju, ali ne znam prema nekim 

neslužbenim informacijama čuo sam da se ništa niste dogovorili. Mi ćemo glasati suzdržano, 

ne možemo biti niti protiv jer tu se imenuju neki kompetentni ljudi u ovu komisiju, ali kažem 

zbog g. Jakopovića ne možemo biti niti za. Kažem, nije mi jasno Lovački savez više ne postoji 

nego postoji Županijska udruga lovaca Panonija, zašto se onda tu pišu krive informacije da je 

g. Jakopović predsjednik Lovačkog saveza, a Lovački savez ne postoji, ne znam, obrazložite 

to.  

 

VLADO BAKŠAJ: Svi poštovani, pozdrav i od mene. Kratko, ja sam isto predsjednik 

jedne udruge, ali nije to predmet moje udruge, ali su me mnogi ljudi zvali za današnju sjednicu 

naše ŽS, a vezano je da su oni dobili, konkretno 6 udruga je dobilo rješenje da su isključeni iz 

tog našeg Lovačkog saveza KKŽ pa me mole da li se tu nešto može napraviti po tom pitanju. 

Jedna od tih stvari naravno i predsjednik Županijskog saveza, samo g. Fucaku da kažem u 

međuvremenu su se preregistrirali natrag u Županijski lovački savez KKŽ pa tako da je to 

idemo reći po toj registraciji ok, u redu, ali ja bih volio da se proba tu naći nekakav konsenzus 

za ta 6 društva koja su isključena, da ne velim izbačena iz Lovačkog saveza KKŽ, a to nosi 

onda neke druge posljedice, a to je prijavljivanje lovišta, prijavljivanje tih famoznih markica za 

divljač i svega onoga što je, a najvažnije od toga svega je da oni plaćaju 50% veću članarinu 

nego što je za sve druge lovce. To je negdje najmanje 300 lovaca, ako ne i više koji su zakinuti 

u tom dijelu da moraju plaćati veću tu članarinu u našem Lovačkom savezu KKŽ, a naravno ne 

možeš dobiti niti markicu niti ništa, ako ju ne šalješ u Lovački savez Hrvatske, Lovački savez 

bi imao naše udruge Lovačkog savez KKŽ pa bi ja volio i molio da se tu proba naći nekakvi 

konsenzus, znamo da je ovdje bio i predsjednik Hrvatskog lovačkog saveza, ne znam koja je 

tema bila i volio bih da i nas kao članove ŽS možda pozovete na takav razgovor jer imajte u 

vidu da je to tisuću i skoro 600 lovaca u tim našim lovačkim društvima. Ne bih ja htio zamjerati 

nikome, ali dajem na znanje da je dosta nezadovoljstva u tom dijelu. Ja se nemam na što žaliti, 

ok je što se tiče, ali ovih 6 lovačkih društava je u problemu.  

 

ŽUPAN: Zamjenik nije bio na sastanku sa predsjednikom Hrvatskog lovačkog saveza 

g. Budorom koji je doista bio u jednom radnom posjetu našoj Županiji. Činjenica je da ima 

velikih problema u tom sektoru, žao mi je da je sad g. Bakšaj izašao van, ja zaista ne znam za 

tu najnoviju problematiku, ono što mogu ovdje potvrditi to je ova informacija da postoji jedan 

Lovački savez KKŽ koji je prihvaćen kao takva udruga od strane Hrvatskog lovačkog saveza, 

svašta se tu događalo navodno, ja isto mogu reći navodno kao i g. Fucak jer on stalno 

upotrebljava te izraz navodno ono, navodno ovo, ispada da ja ne znam što je bilo na tom 

sastanku na kojem sam bio, a on zna. Ja to stvarno ne razumijem. Dakle, postoji navodno je još 

nekakva udruga koja sama sebe naziva Županijski lovački savez, međutim jedan od preduvjeta 

da bi on to bio je isto tako suglasnost Hrvatskog lovačkog saveza da to može biti i po Zakonu 

iz svake županije samo jedan lovački savez može biti član Hrvatskog lovačkog saveza a to je 

ovaj naš, kakav je da je proizašao iz udruge koja se zove Panonija, dakle mi imamo Županijski 

lovački savez to je g. Bakšaj rekao, Vlado za tu problematiku ja sad prvi puta zaista čujem. 
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Pročelnik Štimac je iz zdravstvenih razloga danas odsutan, on se zaista gotovo na dnevnoj bazi 

bavi s tom problematikom tu ima doista svega. Ja nastojim iskreno da vam kažem to sve skupa 

na neki način kako bi rekli i izbjeći te neke konfrontacije i opredjeljenja i arbitraže, ali 

jednostavno se moramo postaviti, ako ljudi od nas očekuju određena rješenja pa neka onda oni 

upute prema nama, prema UO određeni zahtjev, dakle ima tu dosta problema i interesa, 

predsjednik Hrvatskog lovačkog saveza je temeljno došao da ga na neki način informiramo i o 

problemima koji su tada bili aktualni, ovaj još nije bio, prvenstveno vezan uz onu udrugu Sveti 

Hubert na križevačkom području koja obuhvaća 10 lovačkih udruga, koje se sad zapravo 

odvajaju i javit će se na natječaj za pojedinačna lovišta svako svoje, tako da evo nije nikakav 

problem da se obrate i da se vidimo koji je problem i na koji ga način riješiti.  

 

Županijska skupština je sa 26 glasova „za“ i 6 glasova „suzdržan“ donijela  

 

Odluku o osnivanju i imenovanju Stručne komisije za zajednička lovišta  

Koprivničko-križevačke županije 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 9.  

 

PREDSJEDNIK: Odluku smo primili. Raspravu je proveo Odbor za Statut koji 

podržava Odluku.  Obrazloženje daje zamjenik župana Ratimir Ljubić.  

 

RATIMIR LJUBIĆ: Sukladno Analizi spremnosti sustava Civilne zaštite utvrđena je 

visoka spremnost svih sastavnica sustava i operativnih snaga sustava Civilne zaštite pa je 

zaključeno da naše sve operativne snage mogu učinkovito reagirati i otklanjati sve opasnosti u 

slučaju velikih katastrofa te da nije više potrebna specijalistička postrojba civilne zaštite za 

traganje i spašavanje u poplavama Koprivničko-križevačke županije pa predlažem da stavite 

van snage Odluku o osnivanju.  

 

Županijska skupština je sa 32 glasa „za“ donijela  

 

Odluku o stavljanju van snage Odluke o osnivanju Specijalističke postrojbe  

civilne zaštite za traganje i spašavanje u poplavama  

na području Koprivničko-križevačke županije 

 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 10. 

 

PREDSJEDNIK: Zaključak smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo koji 

podržava prijedlog Zaključka. Obrazloženje daje zamjenik župana Ratimir Ljubić. 

 

 RATIMIR LJUBIĆ: Upravno vijeće Doma zdravlja donijelo je odluku da daje u zakup 

poslovni prostor Ljekarni u Đurđevcu. Na tu odluku treba Županijska skupština dati suglasnost 

pa predlažem da date suglasnost.  

 

Županijska skupština je sa 32 glasa „za“ donijela  
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 Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o davanju u zakup prostora  

Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije u Đurđevcu  

javnoj ljekarničkoj ustanovi Ljekarne Koprivnica 

 

 Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 11. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je  proveo Odbor za zdravstvo koji 

podržava pripremljeno Izvješće. Obrazloženje daje doktorica Elizabeta Horvatić, predsjednica 

Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika. 

 

ELIZABETA HORVATIĆ: Poštovani predsjedniče ŽS, poštovani župane, dožupane, 

poštovani prisutni. Prošle 2022. godine u 10. mjesecu bilo je obilježeno punih 140 godina 

postojanja hrvatske službene statistike kada je u stvari i pokrenuta inicijativa za izučavanje 

broja umrlih i rođenih društvenih, socijalnih i gospodarskih prilika. Potvrda toj važnoj obljetnici 

sukladno međunarodnim preporukama i standardima jest i ažuriranje podataka iz vitalne i 

mortalitetne statistike koje je Republika Hrvatska obvezna dostavljati Svjetskoj zdravstvenoj 

organizaciji i EUROSTATU. Važan doprinos ovome u cjelini daju naša Županija, Opća 

bolnica, Odjel za patologiju, Zavod za javno zdravstvo, Matični ured s matičnim knjigama koje 

su osnova za priznavanje pravnog subjektiviteta upisane osobe. Sukladno spomenutoj 

statističkoj tradiciji i hrvatskoj statističkoj tradiciji zabilježeno je sljedeće: u koprivničkoj 

bolnici 2022. godine umrlo je 794 bolesnika. Od toga broja od bolesti COVID 19 umrlo je 158 

bolesnika. Obavljene su 152 obdukcije odnosno 24% što je po svjetskoj zdravstvenoj više od 

preporučenog broja obdukcija na ukupni broj umrlih. Izvan bolnice broj umrlih iznosio je 1068 

od kojeg broja je 68 umrlih u inozemstvu. Dakle umrlih bolničkih 794 i izvanbolničkih 1068 

čini ukupni broj od 1862 umrlih u našoj županiji za 2022. godinu. Najveći broj umrlih je na 

odjelu intenzivne medicine 192, slijede odjel nefrologije, plućni odjel odnosno odjel 

infektologije te hitni bolnički odjel. Uzroci smrti bolesnika bez COVID 19 najčešće su bili 

srčani i moždani infarkt te maligni odnosno zloćudni tumori. Iz navedenih podataka zaključuje 

se da je u našoj Županiji prosječno trajanje života za žene skoro 80 godina, a za muškarce skoro 

73 godine. U sklopu sudsko medicinskih obdukcija provedenih na zahtjev Općinskog i 

Županijskog državnog odvjetništva kojih je prošle godine ukupno bilo 32, nasilni smrtni ishodi 

najčešće su bili u prometnoj nesreći, smrt izazvana vatrenim oružjem, vješanjem, trovanjem, 

utapanjem i drugo. Dugi niz godina, pripremajući ovo izvješće za ŽS i sudjelujući u 

mortalitetnoj, pratila sam i onu vitalnu statistiku, svjesna sam toga da mnogi smatraju struci 

patologa ne pripada vitalna već samo mortalna statistika, međutim moramo poštovati 

neminovnost da živjeti znači i umirati, odnosno da život i smrt u neshvatljivom apsurdu čine 

neodvojivu cjelinu dviju suprotnosti, stoga je naprosto nemoguće statistički interpretirati broj 

umrlih bez broja rođenih. Dakle u koprivničkoj bolnici 2022. rođeno je 697 djece, izvan bolnice 

rođeno je još 170 dakle ukupno 867 novorođene djece na ukupno 1862 umrlih. Iz navedenog 

proizlazi nevjerojatni vitalni indeks koji iznosi 46,7 što znači da je 2022. godine samo 47 djece 

rođeno na 100 umrlih, što su do sada najgori podaci za našu županiju. 3 godine prije, dakle 

2019. godine na 100 umrlih rođeno je samo 56 djece, 2020. godine bilo je rođeno 53 djece, a 
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2021. godine 51 dijete na 100 umrlih. Dakle 2022. godine omjer je 47 rođenih na 100 umrlih 

što je 991 više umrlih od broja rođenih. Sve navedeno ukazuje da i dalje nema prirodnog 

obnavljanja stanovništva što je početkom godine na jednom poznatom podravskom portalu 

najstručnije i najkompetentnije objasnio i obrazložio koprivnički demograf i uglednik akademik 

prof. dr. znanosti Dragutin Feletar, intervju o poražavajućoj demografskoj statistici te mjerama 

koje akademik Feletar  predlaže, a one zasigurno nisu materijalne prirode, vrijedi pročitati i 

zamisliti se na njegovim riječima. Povjerenstvo je 13. siječnja ove godine pregledalo i 

zaključilo očevidnike svih mrtvozornika na čemu zahvaljujem županijskom odjelu za upravne 

poslove i članovima Povjerenstva za mrtvozorenje na čelu sa pročelnicom Majom Blažek, 

zahvala ide i županu KKŽ koja je prošle godine povećala iznos naknade za mrtvozorstvo koji 

je inače među višima u RH. Također zahvaljujem i na suradnji Matičnom uredu i g. Selmi Rošić 

Bali kao i pročelniku UO g. Tihomiru Kvakariću i sasvim na kraju naglašavam činjenicu da 

jedino oni statistički podaci koji su točni, dosljedni, aktualni, vjerodostojni i neovisni mogu 

poduprijeti kredibilitet određenih odluka. Takvi nam podaci svakako pomažu vizionarskoj 

procjeni budućnosti te racionalnom razmišljanju o tome kako se kao pojedinci i društvo u cjelini 

u etičkom i ljudskom smislu postaviti prema životu i prema smrti.  

 

JADRANKA LAKUŠ:  Lijepi pozdrav svima, doktorice i prošle i ove godine ste nam 

dali jedan izvještaj koji je ne samo kvalitetan nego je izvještaj nad kojim bi se trebali duboko 

zamisliti i mi koji smo roditelji i koji smo djedovi i bake i mi koji razmišljamo o populacijskoj 

politici, demografskoj obnovi moramo vidjeti da u nekakvih 30-ak godina na našoj  Županiji se 

ugasio grad veličine Koprivnice, toliko nas je manje. Trend je u cijeloj Hrvatskoj nažalost takav, 

ali mislim da mi u našoj bogatoj Podravini uz ove prirodne resurse uz marljivost naših ljudi ne 

bismo smjeli žmiriti  pred tim podatkom. Znam da Županija vjerojatno nema puno alata za neke 

stvari koje bi trebala i mogla napraviti, ali mislim da ipak moramo svi nekako početi promišljati 

da starimo, da se gasimo i da bi za 50 godina zapravo stanovništvo Podravine, Bilogore, mi 

dakle naši nasljednici mogli gotovo izumrijeti. Ne znam ni sama što bismo točno morali 

napraviti, ali vjerujem da u ovoj našoj Županiji ima dovoljno pametnih glava koje bi mogle 

napraviti nekakav prijedlog kako da se rađa što više djece na ovom prostoru, kako da 

zaustavimo odlazak mladih ljudi van, kako da stimuliramo ljude da imaju veći broj djece, eto 

Županija naša želi biti županija prijatelj djece. Nadam se da kad dobijemo taj status nećemo 

imati toliko mali broj djece da nam taj status neće ništa značiti, prema tome molim sve koji su 

tu, koji imaju bilo kakav utjecaj na to da se počne više djece rađati da počnemo više cijeniti 

obitelj, obiteljski život, da počnemo više pomagati zaposlenim ženama da se mogu posvetiti 

karijeri i odgoju djece i u krajnjoj liniji da zaustavimo sve te negativne trendove. Još jednom 

dr. Horvatić hvala jer rijetko kad od naših stručnjaka dobivamo više nego što oni to službeno 

trebaju dati, a vi svake godine doista nam pomognete da vidimo problem i s neke druge strane.  

 

MIJO BARDEK: Poštovani svi, hvala doktorice na ovom krasnom izvješću. U prilog 

diskusije g. Lakuš ja moram spomenuti još neke dodatne podatke koji su vrlo zabrinjavajući. 

Oko ove demografske politike na regionalnoj razini mi ne možemo puno učiniti to je problem 

nacionalne razine. Na lokalnoj razini mislim da se dovoljno čini, samo tko će koristiti te naše 

škole, vrtiće, Bolnicu gdje se ulažu veliki novci, stvarno se ulažu veliki novci, to je za čestitke, 

no međutim treba, ja vam preporučam da pročitate članak akademika Feletara koji je objavljen 



25 
 

na portalu 7. siječnja E-podravina gdje on govori, ponavlja riječi, ali još bolje analizira na našem 

području nego prof. Šterc. On kaže da je za naše područje, da će vjerojatno Županija za 30 

godina imati 70 tisuća stanovnika prema njegovom izračunu, što je vrlo vjerojatno točno. Da 

smo zadnjih 10 godina izgubili 10 tisuća stanovnika, od zadnjeg popisa do sad broj stanovnika 

jedne Koprivnice što je zaista zabrinjavajuće i sad on govori što učiniti. On je to govorio i pisao 

još 1971. godine u Podravskom zvorniku crkvenom glasniku, a proces je kod nas krenuo 

depopulacije još između dva svjetska rata i on je objavio da će do kraja 20. stoljeća Podravinom 

nedostajati radne snage što se i obistinilo. Najveći problemi su to svi znamo u Legradu, Goli i 

Virju. Neću se posebno osvrtati i tumačiti što se tamo događa. Uglavnom dogodilo se nešto što 

je on konstatirao, što se možemo i ne moramo se složiti, ali mislim da nije daleko od istine da 

su recimo, nema više vrijednosti koje su bile uobičajene. Danas veliki broj mladih obitelji 

umjesto da imaju djecu, kupuju automobil ili pak vole putovati, a djeca ih na tom njihovom 

stilu života ponekad i ograničavaju. On kaže, konstatiram moram citirati „nažalost znanost nije 

našla neki siguran ključ za rješavanje ovog problema, zanimljivo je da povećanje životnog 

standarda isto tako ne daje veći broj novorođenčad“. Na našem području imamo vrijedan 

primjer općine Kalinovac koja je jako dobro sufinancirala, jedno vrijeme je to išlo, ali niti oni 

nemaju više neke velike rezultate, prema tome isto imaju profit stanovnika. On opet veli, 

relativizira se vrijednosti obitelji itd. i teško je znati što napraviti, istovremeno imamo brojne 

primjere i mjere podupiranja djece, besplatne udžbenike, vrtiće, školske kuhinje, besplatne 

prijevoze što je jako dobro, ali to isto ne rješava problem. On konstatira da je stanovništvo 

toliko staro da nije više 5 do 12 nego 12 i 5. Ne možemo računati na prirodnu obnovu jer smo 

zakasnili. Iste mjere ne mogu dati rezultate u svim područjima, dakle on konstatira da treba 

voditi nacionalnu demografsku politiku dakle, gospodo u Saboru tamo morate o tome 

diskutirati, ja se bojim da sve vlade, to je moje mišljenje, možda se netko ne mora složiti, 

pomalo guraju glavu u pijesak. Puno je ova Vlada učinila za populacijsku i drugu politiku u 

Slavoniju, nešto i kod nas, ali to nije očito dovoljno. Dakle Feletar napominje da je bitno 

mijenjati odnos prema obitelji, djeci i društvu i vratiti reproduktivnu funkciju. Gdje vidi 

rješenje, koprivnički akademik vidi rješenje u imigracijskoj politici koja je jednim dijelom 

riješila probleme u Njemačkoj, ali istovremeno stvara ogromne probleme u ekonomskoj, 

političkoj i drugoj problematici. Kod nas on vidi useljavanje ljudi iz okolice, dakle i naših 

emigracije iz Južne Amerike zatim kulturološki bliskih ljudi Rumunjske, Bugarske. Ne 

spominje Bosnu, znamo da je Bosna bila prirodni genetski rezervat koji se doseljavao u 

Hrvatsku, ali se je i on to svi znamo, pomalo ispraznio i tamo nije dobra situacija. Kod ove 

useljeničke politike jedino je Francuska postigla neke rezultate zahvaljujući velikom 

francuskom predsjedniku De Golu. Mi si ne možemo priuštiti mjere i politiku kakvu vodi 

Njemačka, to je dug i skupocjeni proces. On dakle vidi rješenje, donekle u emigracijskoj politici 

bliskih kulturoloških ljudi. Vrijedno je pročitati ovaj članak i mislim da je to ozbiljna tema, ali 

na nacionalnoj razini.  

 

ANA MARIJA ĐURĐ: Pozdravljam sve prisutne, osvrnula bih se na izlaganje g. Lakuš 

a nastavno na završni dio vašeg izlaganja gdje se pozivate na vizionarstvo, znači na prošloj 

sjednici sam predložila amandman na proračun za sufinanciranje medicinski potpomognute 

oplodnje i dragao mi je da ga je podržao g. Plantak jedini od Nezavisnih gdje mu se zahvaljujem 



26 
 

ovom prilikom, a zaista se nadam da će kod Rebalansa proračuna u 6. mjesecu i to postati, tj. 

da ćemo postati prva Županija sa takvim projektom.  

 

ŽUPAN: Pa ja ne mislim da u nekom svom izlaganju mogu dati neki veliki doprinos 

koji bi promijenio ovo stanje, ali mislim da ta tematika i dr. Horvatić zaslužuje da i mi kao 

izvršna vlast iznesemo određene stavove o toj, možemo se svi složiti možda o tom najvećem 

problemu hrvatskog društva. Prije svega zahvala na ovom izvješću koje je naravno, kao i uvijek 

stručno i kompetentno. Ono što bih možda imao pitati obzirom da sam zapamtio da ste iznijeli 

podatak o novorođenima onima koji su se rodili u bolnici i onima koji su se rodili van bolnice. 

Mislim da bi tu trebalo dodati podatak o rođenoj djeci van RH. Znači, jedan od razloga ovog 

demografskog stanja i traume koju svi skupa doživimo je i odlazak dakle prije svega mladih 

obitelji van, jer ne idu van države više trbuhom za kruhom kako se to moderno kaže ljudi u 

našim godinama tu mislim na dr. Bardeka, g. Lakuš pa već pomalo i sebe nego mladi ljudi u 

reproduktivnom razdoblju svog života i mnogo se djece sada zapravo rađa vani, a oni su još 

uvijek državljani Hrvatske tj. njihovi roditelji, oni dolaze ovdje, žive ovdje, biraju nas sve skupa 

ovdje znači da i njihova djeca  na neki način pripadaju Hrvatskoj. Nebitno da li sad tu treba 

posebno naglasiti našu Županiju, ali bilo bi zanimljivo da li moguće opće doći do toga podatka, 

mislim da teško, ali on bi u određenoj mjeri sigurno tu sliku barem malo poboljšao. Ono što je 

rečeno ovdje mislim da su tu izlaganja i g. Lakuš i dr. Bardeka zaista bila na neki način po meni 

pozitivna u smislu analize stanja i ono što ja mogu reći, svako od nas o tome bi mogao imati 

svoje mišljenje neovisno o znanstvenim radovima stručnjaka poput dr. Feletara, ja sam uvjeren 

da svatko od nas bi to isto zaključio i bez da je pročitao taj rad dr. Feletara ili kojeg drugog 

našeg stručnjaka. Činjenica je da se na tu problematiku ne može adekvatnim rješenjima efikasno 

djelovati i da bi nam oni dali garanciju dakle da će se to stanje promijeniti jer kao što ste i vi 

rekli primjetno je da i u bogatijim društvima od našega taj problem isto postoji. Njemačka kao 

jedna od najbogatijih europskih ili svjetskih zemalja ima strašan problem te vrste i vidite da 

non stop imaju deficit radnika u pojedinim djelatnostima da uvažaju dakle radnu snagu, 

omogućavaju dakle politikama još od Angele Merkel tu imigracijsku politiku podržavaju i to 

sve skupa ima svoje i za i protiv. Tako da ono što je po meni nekakva budućnost, uz nekakav 

apel da mladi shvate tu problematiku i oni zapravo po meni su odgovorniji nego mi u srednjim 

godinama. To može zvučati kao šala i kao zbilja, ali je činjenica da se jednostavno način života 

ovog suvremenog promijenio u tom smislu demotivira zapravo ono o čemu govorimo, a to je 

da se rađa što više djece i ta, naravno svi ekonomski elementi koji su tu ključni, da li je ta 

imigracijska politika nekakvo rješenje, opet ima i za i protiv. U svakom slučaju ono što mi 

možemo nemamo dakle alate za neku generalnu demografsku politiku na koju bismo mogli 

ozbiljnije utjecati, nego možemo činiti evo što činimo rekli ste i sami doktore graditi vrtiće, 

škole, nažalost 50% naših škola je u jednosmjensku nastavu došlo po osnovi smanjenja broja 

učenika, to je tako. Dakle, činiti sve ono u smislu infrastrukture, gospodarstva što bi ljude ovdje 

zadržalo i onda kao posljedica toga vjerojatno promijenilo te trendove. Kažem, nisam imao niti 

iluzije da ću nešto posebno doprinijeti ovdje, ali smatram da moramo progovoriti o tome i 

pokazati da smo i mi duboko, duboko svjesni tog problema, a dr. Horvatić još jednom hvala. 

Još samo odgovor na pitanje, dakle mi smo i krajem prošle godine kad smo raspravljali o ovoj 

inicijativi o sufinanciranju dakle umjetne oplodnje rekli da ćemo u ovoj godini se na to odlučiti, 

pripremamo dakle taj jedan program, naravno moramo vidjeti njegov okvir i to zaista nije neko 
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političko pitanje, nije bitno tko je predložio tko nije, tko je protiv. Mi smo u nekakvom zaista 

razmišljanju da do polovice ove godine taj program pripremimo i da idemo sa time. 

 

PREDSJEDNIK: Ova točka u biti koja je trebala biti o radu mrtvozorničke službe se 

pretvorila u raspravu o živima i o budućnosti, ali mislim da je to i dobro, možda čak bi trebalo 

jednom i organizirati jednu tematsku sjednicu ŽS sa takvom ili sličnom temom, znači o ovoj 

nazovimo to tako bijeloj kugi o kojoj govorimo, evo ja sam dugo u ŽS i svaki puta se o tome 

govori i nažalost ništa se pozitivno ne događa, dapače svake godine je ovaj rezultat kao što je 

rekla dr. Horvatić sve gori, a sada je stvarno alarmantan potpuno, ali kao što vidimo nije to 

samo problem ove Županije niti ove države nego problem usuđujem se reći cijele Europe pa i 

razvijenog svijeta.  

 

Županijska skupština je sa 31 glasom „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća  o obavljenim obdukcijama i radu  

mrtvozorničke službe za 2022. godinu  

 

Zaključak i Izvješće se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točke 12. i 13.   

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Sljedeća točka dnevnog reda je izvješće o 

provedbi Akcijskog plana za sprječavanja korupcije za 2022. godinu koje je povezano s 

izvješćem Antikorupcijskog povjerenstva pa pozivam Renatu Glavicu, predsjednicu 

Antikorupcijskog povjerenstva da podnese objedinjeno uvodno obrazloženje točke 12. i 13. 

današnjeg Dnevnog reda.  

Predlažem da provedemo i objedinjenu raspravu. 

 

RENATA GLAVICA: Poštovani g. predsjedniče, gospodo župane i dožupane, 

poštovani svi prisutni. Antikorupcijsko povjerenstvo osnovano je kao savjetodavno tijelo ŽS za 

praćenje i suzbijanje korupcije na području naše Županije te kao drugostupanjsko tijelo za 

praćenje primjene Kodeksa ponašanja članova Županijske skupštine Koprivničko-križevačke 

županije. Cilj osnivanja je poticanje odgovornosti u obavljanju javnih dužnosti, otvorenost 

vlasti, odlučivanja te sprečavanja korupcije. U protekloj godini došlo je do izmjene u sastavu 

Povjerenstva, te su umjesto članova Sandre Sinjeri i Tomislava Golubića u Povjerenstvo 

imenovani g. Siniša Fabijanec i g. Jadranka Lakuš. Nadalje, na prijedlog Antikorupcijskog 

povjerenstva KKŽ, Županijska skupština je donijela Akcijski plan sprečavanja korupcije u 

Koprivničko-križevačkoj županiji  za razdoblje od 2022. do 2024. u cilju suzbijanja korupcije, 

nulte tolerancije prema korupciji na razini lokalne i područne regionalne samouprave. Isto tako 

Antikorupcijsko povjerenstvo predložilo je Županijskoj skupštini i donošenje Antikorupcijskog 

programa za ustanove kojima je osnivač KKŽ za isto razdoblje 2022.-2024. Nadalje, tijekom 

2022. godine Povjerenstvo je zaprimilo jednu prijavu na sumnju postojanja korupcije, ista je 

razmotrena i u postupku je rješavanja. Raspisan je bio kreativni natječaj pod nazivom „Moja 

županija bez korupcije“ koji se provodi s ciljem podizanja svijesti o važnosti uloge građana i 

uloge osobne odgovornosti u stvaranju društva sa nultom tolerancijom na korupciju. Bio je 

otvoren za sudjelovanje svim učenicima osnovnih i srednjih škola na području KKŽ, bez obzira 

na dob, razred i vrstu srednje škole koju pohađaju. Traje od 3. listopada do 15. studenoga 2022. 

godine. Na natječaju su sudjelovale ukupno 22 škole. Pristigla su ukupno 83 rada likovna, 
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literarna i video. Sudjelovao je 121 učenik te 28 mentora. Svečanost dodjele nagrada održana 

je ususret obilježavanju Međunarodnog dana borbe protiv korupcije koji se obilježava 9. 

prosinca. Svečanost je održana 8. prosinca 2022. godine. Uručene su nagrade i zahvalnice za 

sudjelovanje na natječaju. Svečanosti je prisustvovao veliki broj građana naše Županije, članovi 

obitelji učenika, djelatnici odgojno-obrazovnih ustanova, predstavnici medija, čime je na jedna 

način vidljivo da se provedbom ove aktivnosti Povjerenstva postižu dobri rezultati, postiže se 

svake godine sve veći interes i učenika, i učitelja i javnosti za ovaj javni događaj, a i samim 

sudjelovanjem u natječaju korak po korak, mijenja se svijest te podiže razina educiranosti o 

štetnosti korupcije kao negativne pojave u društvu. Danas te radove kreiraju djeca, no kroz 

određeno će vrijeme oni biti formirane ličnosti koje će se vjerojatno naći u ulozi donositelja 

odluka, stoga je važno podržavati i održavati ovaj oblik aktivnosti Antikorupcijskog 

povjerenstva i smatrati ga korisnim i važnim u našoj lokalnoj zajednici. Spomenut ću i to da 

smo jedina Županija u RH koja na ovaj način osmišljava i provodi jedan od načina borbe protiv 

korupcije svih oblika. Nagrade učenicima i mentorima uručili smo g. župan i ja kao 

predsjednica Povjerenstva. Nadalje, još je raspisan bio jedan natječaj, to je onaj za izradu 

kreativnog rješenja i grafičkog dizajna edukativno-promotivnog letka Antikorupcijskog 

Povjerenstva KKŽ. Cilj natječaja je bio osigurati promotivni materijal koji će doprinijeti 

promociji podizanja svijesti o važnosti uloge građana i uloge osobne odgovornosti u stvaranju 

društva s nultom tolerancijom na korupciju. Budući da su se na natječaj mogli prijaviti studenti 

koji studiraju na visokim učilišta, pod ovim pojmom podrazumijevamo dakle sveučilišta, 

veleučilišta i visoke škole sa sjedištem na području naše Županije ili pak studente koji imaju 

prebivalište na području Županije. Kroz sudjelovanje na natječaju željelo se potaknuti i ovu 

ciljanu populaciju na promišljanje o problemu korupcije i njegovu rješavanju. Natječaj je bio 

otvoren od 1. rujna do 9. prosinca. Prijavljena su samo tri rada dviju prijaviteljica te je 

Antikorupcijsko povjerenstvo zaključilo da će Natječaj ponoviti odnosno da ćemo dodatnim 

metodama i alatima nastojati osigurati veću uključenost ciljane populacije u izradu ovog 

promotivnog materijala. Isto tako Antikorupcijsko povjerenstvo donijelo je plan rada za 2023. 

godinu u okviru financijskih sredstava osiguranih Proračunom KKŽ za 2023. godinu. 

Zaključno, Antikorupcijsko povjerenstvo kao savjetodavno tijelo i nadalje će svojim radom 

ukazivati na svaki vid korupcije o tome izvještavati ŽS najmanje jednom godišnje kao i o 

provedenim mjerama Akcijskog plana suzbijanja korupcije u KKŽ.  

Izvješće o provedbi Akcijskog plana, znači izvješće je informativnog karaktera, 

sadržajno je vezano uz provedbu Akcijskog plana za 2022. godinu, temeljne ciljeve i mjere. 

Aktivnosti su određene prema prioritetnim područjima Akcijskog plana njih 14. U Akcijskom 

planu sadržane su mjere za suzbijanje korupcije s ciljem jačanja odgovornosti i transparentnosti 

u radu predstavničkih i izvršnih tijela KKŽ te podizanje javne svijesti o štetnosti korupcije, 

promovirajući integritet i vladavinu prava kao najvišu društvenu vrijednost. Temeljni ciljevi 

Akcijskog plana određeni su strategijom sprečavanja korupcije za razdoblje od 2021.-2030. 

godine posebnih zakonima i propisima na državnoj razini te Odlukom o osnivanju 

Antikorupcijskog povjerenstva naše Županije, a to su unapređivanje i jačanje pravnog 

institucionalnog okvira za učinkovito i sustavno suzbijanje korupcije, afirmacija nulte stope 

tolerancije na korupciju, aktiviranje građana u suzbijanju korupcije, jačanje povjerenja građana 

u rad institucija, lokalne i područne regionalne vlasti te jačanje odgovornosti transparentnosti 

vezane za njihov rad. Podizanje javne svijesti o štetnosti korupcije, edukacija u svrhu 

učinkovitog otkrivanja i prepoznavanja svih oblika korupcije kao i preduvjeta za njezino 

sprečavanje na razini KKŽ, podizanje javne svijesti o nužnosti prijavljivanja nepravilnosti i 

jačanja transparentnosti, unapređivanje suradnje sa nadležnim tijelima i ustanovama, 

organizacijama civilnog društva kao i samo aktiviranje građana u suzbijanju korupcije. Nositelji 

provedba mjere kroz temeljne ciljeve su predstavničko i izvršno tijelo te upravna tijela županije, 

Antikorupcijsko povjerenstvo Županije u suradnji s Etičkim povjerenstvom, Etičkim 
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povjerenstvom nadležnim za primjenu Etičkog kodeksa službenika i namještenika upravnih 

tijela te Povjerenstvom nadležnim za odlučivanje o sukobu interesa na razini RH. Osoba 

zadužena za informiranje, osoba zadužena za nepravilnosti u upravljanju sredstvima proračuna, 

proračunskih i izvanproračunskih korisnika Županije, povjerljiva osoba na unutarnje 

prijavljivanje nepravilnosti kao i osoba zadužena za savjetovanje sa javnošću te organizacije 

civilnog društva zastupljene na području naše Županije. Rezultati prema prioritetnim 

područjima postignuti provođenjem mjera u 2022. godini detaljno su navedeni u izvješću, a 

prioritetna su područja obnašanje javnih dužnosti, sukob interesa u obnašanju javnih dužnosti, 

financiranje političkih stranaka, pravo na pristup informacijama, postupanje službenika i 

namještenika upravnim tijelima, javna nabava, zakonitost korištenja proračunskih sredstava, 

zdravstvo i socijalna skrb, obrazovanje, znanost, sport, kultura i civilno društvo, gospodarstvo, 

komunalne djelatnosti i poljoprivreda, prostorno uređenje, antikorupcijski programi, javna 

svijest o štetnosti korupcije, ispitivanje javnog mijenja o korupciji. Zaključak, Akcijskom 

planom za razdoblje od 2022.-2024. godine utvrđene su mjere za smanjenje i sprečavanje 

korupcije u našoj Županiji. Isti je podložan stalnom vrednovanju, izmjenama i dopunama. 

Provođenje programskog pristupa suzbijanja korupcije usklađeno je sa državnom 

antikorupcijskom politikom koja je sadržana u strategiji te koja predstavlja pravni okvir i 

orijentaciju za poduzimanje aktivnosti u suzbijanju korupcije na području KKŽ. 

Antikorupcijsko povjerenstvo i dalje će biti usmjereno na borbu protiv korupcije sukladno 

ovlastima koje kao savjetodavno tijelo ima te odluci o snivanju istog te će o svom radu 

izvještavati Županijsku skupštinu najmanje jednom godišnje.  

 

MARKO FUCAK: Naš klub će podržati ovu točku, u biti ove obadvije točke, no opet 

imamo jedno izvješće koje je tehničke prirode, samo da se zadovolji zakonska regulativa, a 

pitanje je koliko samo društvo od toga ima koristi. Mi imamo u startu loše posložen sustav koji 

ne štiti zviždače, mislim ne u onoj mjeri u kojoj bi trebao, zbog toga se nitko ne usudi prijaviti 

korupciju. U našoj Županiji možda ima jako mali postotak korupcije, ali zato u većem obimu 

imamo klijentelizam i nepotizam, a o tome jasno, svi šute, društvo šuti. Kako bi rekli sve to 

ostaje mrtvo slovo na papiru. Dolazimo do situacije, ja osobno ne bih htio biti član 

Antikorupcijskog povjerenstva, zato jer stvarno imate nepovoljni položaj. Nekad dođete u 

situaciju da vas mediji i javnost ismijavaju na način da vam je jedina zadaća da otvarate ove 

crteže i radove dječje, a o tome kako smo mi svijetli primjer da u našoj Županiji nema korupcije 

i dobijete jednu prijavu godišnje što je mislim malo, kažem ljudi bi možda više prijavljivali da 

se usude ali se ne usude, još dok čujemo ove najave kako je AP najavio izmjene kaznenog 

zakona, gdje ide direktno s đonom na novinare i na istraživačko novinarstvo čime se šalje 

poruka u biti da sama država potiče to da se korupcija ne uđe u javnost i da se ne istražuje u 

onom obimu u kojem bi trebala i onda jasno da dođemo u situaciju da onaj tko je jako mali, 

hoću reći mali, tko nije na nekoj važnoj poziciji već samo volontira, neće prijaviti onog velikog 

igrača iza kojeg jasno stoji cijeli sustav, stoje i odvjetnici, a stoje i financijski resursi, zato 

kažem daleko smo mi još od demokracije, mi se više sad približavamo razini Rusije i Sjeverne 

Koreje.  

     

Županijska skupština je sa 32 glasa „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Antikorupcijskog povjerenstva Koprivničko-

križevačke županije za 2022. godinu 

 

Zaključak i Izvješće se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Županijska skupština je sa 32 glasa „za“ donijela  
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Zaključak o usvajanju Izvješća o provedbi Akcijskog plana sprječavanja korupcije u 

Koprivničko-križevačkoj županiji za razdoblje 2022. do 2024.  za 2022. godinu 

 

Zaključak i Izvješće se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 14. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za statut i 

poslovnik koji podržava Izvješće.  Obrazloženje daje pročelnica Ljubica Belobrk Flamaceta.  

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Vrlo kratko budući da je izvješće stvarno jako 

iscrpno i mislim da ste dobili sve podatke koje trebate imati. Znači savjetovanje se provodi 

sukladno Zakonu o pravu na pristup informacijama, ono je obvezno ne samo za općine, gradove 

i županije nego i za sva državna tijela. U prošloj godini provedeno je 17 savjetovanja prilikom 

donošenja općih akata iz nadležnosti ŽS. Isto tako moram reći da Županija sudjeluje aktivno i 

u savjetovanjima koja provode i državna tijela.  

 

Županijska skupština je sa 32 glasa „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o provedbi savjetovanja s javnošću u postupcima 

donošenja i provedbe općih i drugih akata Koprivničko-križevačke županije u 2022. 

godini  

 

Zaključak i Izvješće se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 15. 

 

PREDSJEDNIK:  Izvješće smo primili. Obrazloženje daje zamjenik župana Ratimir 

Ljubić, ujedno i predsjednik Koordinacije za ljudska prava.  

 

 RATIMIR LJUBIĆ: Još jedno tehničko izvješće koje opisuje tko je u sastavu 

Koordinacije, koje su zadaće Koordinacije. Naime Koordinacija tijekom 2022. godine nije 

primila niti jednu prijavu, a nije imala niti spoznaju o kršenju ljudskih prava na razini Županije, 

pa evo taj izvještaj je takav tehnički kakav je, predlažem da ga usvojite.  

 

 TOMISLAV GOLUBIĆ: G. Ljubić pozivam da podnesete ostavku na mjesto te 

Koordinacije, jer vi kao predsjednik ne radite svoj posao i to što nije bilo prijava to što vi niste 

imali saznanja. Poslali ste nam dopis od jedne stranice, pardon dvije i pol stranice gdje na dvije 

stranice u tom izvješću nabrajate koje su zadaće Koordinacije. Prikupljanje podataka o stanju 

ljudskih prava i sloboda i prava nacionalnih manjina na području KKŽ. Razmatranje istih na 

sjednicama, upoznavanje nadležnih upravnih tijela Županije na pojedine slučajeve kršenja 

ljudskih prava i sloboda nacionalnih manjina na području Županije, predlaganje i provedba 

aktivnosti na promicanju ljudskih prava i prava nacionalnih manjina i poboljšanja zaštite 

ljudskih prava po potrebi za rješavanje složenih pitanja ljudskih prava, provođenje strateških 

nacionalnih dokumenata, predlaganje akcije za promicanje ljudskih prava, probleme koje 

Koordinacija ne može riješiti na nivou Županije upućuje nadležnom tijelu, suradnja sa 

organizacijama civilnog društva koja se bave ljudskim pravima, održavanje sjednica najmanje 
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2 puta godišnje, a po potrebi i češće. To ste nam napisali u izvješću, pobrojili  koji su članovi i 

zadnja rečenica u izvještajnoj razdoblju koordinacija nije održala sjednicu budući nije bilo 

zahtjeva za razmatranje stanja ljudskih prava ili problema. Ja koliko shvaćam iz ovoga što ste 

vi tu napisali tu ovom izvješću, a vi ste u potpisu kao predsjednik te Koordinacije da ste imali 

dosta posla koje ste trebali raditi, bez obzira da li ste imali prijavu ili niste. Nećemo podržati 

ovo izvješće i tražimo od vas da date ostavku na ovo. 

 

 RATIMIR LJUBIĆ: Gospodine  Golubić, ako vi imate nekih spoznaja o kršenju 

ljudskih prava slobodno prijavite, možete i pismenim putem, ne morate sada ovdje i mi ćemo 

vrlo rado to poduzeti. Morate znate da je prošla godina imala specifične epidemiološke mjere i 

da su bila ograničena kretanja i sastanci i takve stvari i zbog toga isto Koordinacija nije bila. 

Koordinacija je ove godine imala jedan sastanak i sprema se poduzeti aktivnosti neke i sa 

predstavnicima nacionalnih manjina i sa vijećima nacionalnih manjina, tako da će biti nekih 

sigurno sastanaka, a i nekih akcija poduzetih, ja vas molim sva kršenja ljudskih prava prijavite.  

 

Županijska skupština je sa 26 glasova „za“ i 6 glasova „protiv“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Koordinacije za ljudska prava Koprivničko-

križevačke županije za 2022. godinu 

 

Zaključak i Izvješće se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 16. 

 

PREDSJEDNIK:  Izvješće smo primili. Obrazloženje daje  pročelnica Ljubica Belobrk 

Flamaceta. 

 

 LJUBICA BELOBRK FLAMACETA:  Službenički sud je nadležan za rješavanje u 

prvom stupnju protiv teških povreda službenih dužnosti službenika i namještenika, općina, 

gradova i županije, isto tako u drugom stupnju protiv lakih povreda istih službenika i 

namještenika. Tijekom prošle godine vodila su se tri postupka. Jedan je okončani, dva su još u 

tijeku.  

 

Županijska skupština je sa 30 glasova „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Službeničkog suda u  

Koprivničko-križevačkoj županiji za 2022. godinu 

  

Zaključak i Izvješće se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 17. 

 

PREDSJEDNIK:  Izvješće smo primili.  Obrazloženje daje pročelnica Ljubica Belobrk 

Flamaceta. 

 

 LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Isto vrlo kratko, radi se o jednom tehničkom 

izvješću. Da vas samo podsjetim da je Etičko povjerenstvo zapravo nadležno za praćenje etičkih 

kodeksa koje se odnosi na članove ŽS te župana, zamjenika i radnih tijela ŽS. Budući da nije 

bilo nikakvih prijava za kršenje tih kodeksa nije bilo niti potrebe za aktivnošću ovog tijela.  
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Županijska skupština je sa 30 glasova „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Etičkog  povjerenstva  

Koprivničko-križevačke županije za 2022. godinu 

  

Zaključak i Izvješće se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 18. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za međunarodnu i 

međužupanijsku suradnju koji podržava Izvješće. Obrazloženje daje pročelnica Melita Ivančić. 

 

 MELITA IVANČIĆ: Poštovani svi prisutni, pred vama je izvješće o provođenju 

programa Međunarodna suradnja, evo moram naglasiti na današnjem Odboru za međunarodnu 

suradnju zaista smo detaljno iscrpili ovo izvješće, ja ću staviti za vas preostale članice i članove 

ŽS naglasak na nekoliko najvažnijih projekata koje su u okviru ovog programa Međunarodna 

suradnja i odrađeni. Prije svega to je bio Javni poziv za sufinanciranje izrade projektno-tehničke 

dokumentacije u JLS-ovima. Naime prošle godine zaprimili smo trinaest prijava JLS od čega 

je 12 prijava dakle prihvaćeno za financiranje. Ono što valja isto podsjetiti je da smo za ovaj 

program prošle godine u rebalansu zapravo udvostručili sredstva i dali mogućnost JLS-ovima 

da maksimalno iskoriste ovu mjeru za pripremu projekata koje će kasnije aplicirati na druge 

izvore financiranja. Isto tako u okviru ovog programa uspješno smo proveli i javni poziv koji 

se odnosi na sufinanciranje projekata udruga ugovorenih u okviru natječaja Saveza Alpe-

Jadran. Prošle godine Savez Alpe-Jadran isto tako imajući u obziru da su još uvijek vrijedile 

neke epidemiološke mjere raspisao je dva javna poziva. S našeg područja je prihvaćeno 7 

projekata udruga civilnog društva koje su se uspješno prijavile i aplicirale upravo na sredstva 

Saveza Alpe-Jadran što nam je jako drago, jer upravo taj rad udruga civilnog društva kroz ovaj 

javni poziv i kroz ovu aktivnost daje mogućnost dakle udrugama civilnog društva na jedno 

partnerstvo, međunarodno partnerstvo koje možda na neki drugi način ne bi bili sigurno u prilici 

ostvariti. Evo isto tako proveli smo i druge planirane aktivnosti, nešto u smanjenom obimu što 

se tiče međunarodne suradnje i direktnih kontakata koje inače imamo po Sporazumima, dakle 

sa drugim državama, odnosno našim susjedima, no međutim možemo reći na kraju ovog 

izvješća da smo zadovoljni sa određenim aktivnostima koje smo sproveli u okviru ovog 

programa pa vas molim da podržite ovo izvješće.  

 

Županijska skupština je sa 31 glasom „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o mjerama provođenja Programa  

1082 Međunarodna suradnja za 2022. godinu  

  

Zaključak i Izvješće se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 19. 

 

PREDSJEDNIK:  Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za obrazovanje i 

podržava Izvješće. Obrazloženje daje zamjenik župana Ratimir Ljubić. 
  

 RATIMIR LJUBIĆ: Aktivnost županije Prijatelj djece podijeljena je u 4 dijela. 

Članarina Savez društva naša djeca, koordinacijski odbor projekta KKŽ prijatelj djece, 



33 
 

konstituiranje županijskog dječjeg vijeća i poticanje izvrsnosti dječjeg stvaralaštva. Kao što ste 

vidjeli u izvješću je sve detaljno pobrojeno, ja ću se osvrnuti samo na jednu inicijativu 

koordinacijskog odbora koji sam ja podnio Savezu društva Naša djeca na nacionalnom nivou, 

naime uvjet da Županija postane Županija Prijatelj djece je da 50% JLS s područja Županije 

dobije status općina ili grad prijatelj djece. Mi na našoj Županiji imamo za sada dva grada i 

jednu općinu, imamo nekoliko općina i grad Đurđevac koji se pripremaju za to, ali to dosta 

sporo ide te smo mi dali prijedlog prema Savezu društva Naša djeca da se zadovolji možda i 

broj djece uključenih već i brojnost djece koji su uključeni u te JLS koji su prijatelj djece i da 

se možda omogući da Županija postane lakše prijatelj djece, a onda nakon toga će vjerojatno 

biti i našim JLS-ovima veći poticaj i lakše da i oni postanu općine ili gradovi prijatelj djece i u 

tom smislu ja se nadam da će Nacionalni savez društva naša djeca razmotriti naš prijedlog i da 

ćemo postati uskoro Županija prijatelj djece. Ovaj drugi dio se odnosi na konstituiranje dječjeg 

županijskog vijeća koje nam je želja isto tako da se konstituira, a što se tiče poticanja izvrsnosti 

dječjeg stvaralaštva u prošloj godini smo društvima Naša djeca Grada Koprivnice, Križevaca i 

Općine Virje dodijelili 5 tisuća kuna, tako da je sveukupno 15 tisuća kuna za izvrsnost dječjeg 

stvaralaštva. Predlažem da ovo izvješće podržite.  

 

Županijska skupština je sa 31 glasom „za“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o mjerama provođenja programa Aktivnosti  

100208: Županija prijatelj djece 

  

Zaključak i Izvješće se prilaže Zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 20. 

 

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Obrazloženje daje zamjenik župana Ratimir 

Ljubić. 

 

RATIMIR LJUBIĆ: Planirane aktivnosti u Programu su i realizirane tijekom 2022. 

Obuhvaćene su tri aktivnosti Unapređenje vatrogastva, povećanje kvalitete rada Hrvatske 

gorske službe spašavanja i sigurnost i zaštita radnika iz područja Zaštite na radu. U sustav 

vatrogastva na području KKŽ u 2022. utrošena su sredstva za redovitu djelatnost Vatrogasne 

zajednice u iznosu milion i 8 tisuća 494 kune, za povećanje kvalitete rada HGS utrošena su 

sredstva od 80 tisuća kuna, a u programu Zaštite i spašavanja unapređuje se i sigurnost zaštite 

zdravlja radnika i osoba na radu te sprečavanje ozljede na radu za što je utrošeno 6.562,00 kn.  

 

Županijska skupština je sa 30 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donijela  

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o  mjerama provođenja Programa unapređenja 

vatrogastva i Programa zaštite i spašavanja za 2022. godinu 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 21. 

 

 PREDSJEDNIK: Analizu smo primili. Obrazloženje daje zamjenik župana Ratimir 

Ljubić. 

 

RATIMIR LJUBIĆ: U Analizi su obuhvaćene aktivnosti Vatrogasne zajednice 

HGSS-a, Društva crvenog križa, Opće bolnice dr. „Tomislav Bardek“, Zavoda za hitnu 

medicinu, Doma zdravlja i Zavoda za javno zdravstvo. Aktivnosti svih sastavnica izvršene su 

planiranom dinamikom za 2022. godinu i možemo reći da imamo dobro opremljene, dobro 

obučene i sigurne sastavnice Sustava civilne zaštite.  

Županijska skupština je sa 31 glasom „za“ donijela  

 

Analizu stanja sustava civilne zaštite u 2022. godini  

u Koprivničko-križevačkoj županiji 

 

Analiza se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

 

 

Točka 22. 

 

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili.  Obrazloženje daje  pročelnica Melita Ivančić. 

  

 MELITA IVANČIĆ: Poštovane i poštovani, kao što ste vjerujem uspjeli pogledati ovo 

Izvješće o provođenju Programa digitalna transformacija za prošlu godinu, ja bi svakako 

podsjetila da proces digitalne transformacije u Županijskoj upravi je upravo krenuo sa ŽS 

odnosno uvođenjem sustava e-Sjednica po čemu smo zapravo bili prva županija u našoj državi 

koja je uvela vrlo uspješnu zapravo ovakav sustav, naravno na ono što sto se dalje fokusirali u 

ovom programu to je zapravo direktna digitalizacija Županijske uprave, prije svega unutarnjih 

procesa koji su bili svakako neizbježni da bi mogli i našim korisnicima, odnosno našim 

građanima omogućiti što bolju komunikaciju sa Županijskom upravom. Rekla bih u prošloj 

godini da smo zaista nekoliko iskoraka u ovom programu napravili. Prije svega znači završili 

smo sve infrastrukturne radove na komunikacijskim mrežama, isto tako nabavili smo novu 

kompletnu računalnu opremu za potrebe svih naših upravnih odjela, ali isto tako u prošloj 

godini započeli i sve one predradnje koje će uslijediti i biti zapravo u potpunosti realizirane u 

ovoj godini koje se odnose na novu Uredbu o uredskom poslovanju. Isto tako fokusirani smo 

bili na razvoj novih e-usluga, upravo za naše građane i gospodarske subjekte kako bi se prije 

svega pojednostavila, ali isto tako i ubrzala ta komunikacija sa Županijskom upravom. Isto tako 

bili ste informirani o tome da smo uspješno evo uveli sustav e-stipendija koji smo isto tako 

nadogradili i odradili smo sve predradnje za potpunu digitalizaciju javnih poziva i natječaja te 

njihovu predaju zahtjeva i obrazaca, a možemo evo i reći u ovom trenutku da smo s početkom 

ove 2023. godine u ovom trenutku već objavili dakle 7 online javnih poziva i natječaja i zaista 

smo evo zadovoljni što u ovom trenutku taj proces je uspješno krenuo. Ne bi sada ulazila dakle 

u detalje same te mjere, ono što bi isto možda spomenula, u potpunosti možda nismo u svim 

dijelovima zadovoljni s onime što smo si po ovom programu zacrtali, ali zasigurno evo to nije 

na nama, dakle vezani smo i na vertikalnu i na znači horizontalnu suradnju na svim državnim 

razinama gdje uvelike isto tako ovisimo o dinamici provođenja određenih procesa na državnoj 

razini. Vjerujemo da je u ovoj godini, svima naravno u cilju upravo ubrzati tu digitalnu 

transformaciju o kojoj bi ja rekla da se zaista puno govori, evo vjerujem da će se i na državnoj 
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razini evo dinamizirati ti procesi u ovoj godini i što će se naravno itekako odraziti i na dinamiku 

procesa u našoj Županijskoj upravi pa vas molim da prihvatite ovakvo izvješće.  

 

 DAJANA MILODANOVIĆ: Poštovani predsjedniče, župane, članice i članovi ŽS, 

isto tako se pridružujem čestitkama svim nagrađenim našim građanima. Pa evo moram ispred 

Nezavisnih reći da smo izrazito zadovoljni, prošli puta smo u vašem izvješću bili suzdržani iz 

razloga što nije bilo online prijava na natječaj evo moram ovim putem reći da smo izuzetno 

zadovoljni što ste nas poslušali i bit ćemo za.  

 

 MARKO MARTINČEVIĆ: Poštovani predsjedniče, uvaženi župane i zamjeniče, 

cijenjene kolegice i kolege, osvrnuo bih se na ovo izvješće iz razloga što je pročelnica navela 

dvije odlične aktivnosti koje su provedene i moram je pohvaliti, nažalost bojim se da o ovoj 

trećoj nije dovoljno rečeno. Nije rečeno gdje je točno zaštekalo, gdje je točno zapelo, zbog čega 

tapkamo da ne kažem u mraku već tapkamo bez širokopojasnog interneta. Treća aktivnost za 

koju je bilo predviđeno 300 tisuća kuna iskorišteno je točno 0. Ne bih volio da stručne službe 

KKŽ, niti izvršna vlast, a niti mi kao članovi ŽS budemo odgovorni za to što nema daljnjeg 

razvoja, nema planiranja, širenja širokopojasnog interneta na području KKŽ i da se jasno i 

glasno kaže tko je za to zadužen, tj. tko je za to kriv, a to je država u ovome trenutku. Ne znam, 

znači rečeno je da se je išlo u izmjene općeg Nacionalnog programa, da li su se te izmjene 

dogodile, hoće li se dogoditi i kada možemo dalje očekivati razvoj, točnije analizu i razvoj 

širokopojasnog interneta.  

 

 MELITA IVANČIĆ: Da, moram priznati da isto mišljenje dijelimo i mi, i mi nismo 

apsolutno zadovoljni u tom dijelu što ne znači da mi kao Županijska uprava i ovaj Upravni odjel 

nismo poduzimali dakle određene aktivnosti, isto tako i krajem godine opet smo pozvali sve 

JLS upravo da nam iskažu interes o zajedničkom pristupanju upravo tom projektu i potvrdu 

smo dobili od strane Grada Đurđevca i općina koje se naslanjaju na Grad Đurđevac i od strane 

Grada Koprivnice i općine koje gravitiraju prema Gradu Koprivnici. Moram reći da smo evo 

aktivno u pregovorima razgovorima sa HAKOM koji je upravo nadležan za dakle te poslove 

širokopojasnog interneta. Ono što je pred nama, mi ćemo evo ovih dana pokrenuti aktivnosti 

jer ćemo morati isto tako revidirati onaj naš tzv. PRŠI dakle dokument u kojemu je prije 

nekoliko godina bilo sve definirano, no međutim u međuvremenu su se i brzine interneta 

promijenile i jako puno toga što ćemo jako puno morati revidirati. Bez Nacionalnog plana 

naravno da to ne možemo napraviti, evo kolegica Verica mi sugerira koja direktno je zadužena 

upravo za te poslove, a da ne kažem da uporno dobivamo nekakve informacije da će u prvom 

dijelu godine od strane HAKOMA biti određene aktivnosti pokrenute. Mi se nadamo i veselimo 

da će to tako i biti.  

 

Županijska skupština je sa 31 glasom „za“ donijela  

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o mjerama provođenja Tekućeg projekta T100101 

Digitalna transformacija županijske uprave za 2022. godinu.  

 

Zaključak  i Izvješće se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio.  

 

 

Predsjednik je odredio stanku u trajanju od 5 minuta.  
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Točka 23. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za međunarodnu i 

međužupanijsku suradnju koji podržava Izvješće.  Obrazloženje daje pročelnik Darko Masnec. 

 

 DARKO MASNEC: Pred vama je izvješće o provođenju projekata, ovdje su u izvješću 

koncipirana tri dijela koja se odnose, prvi dio je na pripremu EU projekata i odnosi se na 

sredstva koja smo osigurali u županijskom proračunu iz kojih su se pripremali projekti za 

natječaje za koje nismo znali, a tijekom su se javljali, znači da se pripremi projektna 

dokumentacija. Iz tog dijela je zasad pripremljeno 7 projekata i ti projekti, kad kažem 

pripremljeno su oni koji su aplicirani na natječaj, da li su dobili ili ne to nije bitno. Drugi se dio 

odnosi u izvješću obuhvaća EU projekte u kojima je županija partner ili nositelj i treći dio je 

AAE projekt odnosno Amazing Amazon of Europe to je projekt koji se odnosi na Dravu i na 

taj dio koji je zaštićene prirode u kojima Županija već nekoliko godina radi. Što se tiče svih 

projekata ovdje su vam oni objašnjeni i prikazani. Ja bih samo mimo ovog izvješća htio reći, 

na stranici 9. je nažalost bila greška, projekti prijavljeni tijekom 2022. godine, nažalost piše od 

lipnja do listopada 2021. to je greška, projekt je ovaj o kojem se govori, a to je projekt 

INNOVATIVE ICTr CYCLING koji se financira iz  Interreg Central Europe i gdje je učešće 

županije 190 tisuća eura, prošao je prvu evaluaciju, znači ide u dva stupnja i trebao bi biti 

potpisan ugovor po toj dinamici 2024. godine, ugovor bi trajao 30 mjeseci i realizacija tog 

projekta bi bila 30 mjeseci.  

Znači ovdje su pobrojeni i projekti koje provodi i koje su provodili u 2022.  i naši proračunski 

korisnici i o njima imate podatke, ja mislim da nema potrebe da čitam koliko je koji projekt bio 

i koje je učešće Županije, znači svi su navedeni pojedinačno, tako da možete imati taj pregled 

gdje smo. Mi pripremamo i dalje projekte prema naznakama koje idu od ovih projekata koji idu 

iz Fondova i financiraju se preko nacionalne komponente kroz ministarstva gdje su oni nositelji 

i drugi na međunarodne natječaje koji čine Interreg, Interreg Danube i Interreg Central Europe 

i nadamo se da  će iduće godine ići i Interreg Croatia – Hungary i da će biti i taj ugovor potpisan. 

Ako imate nekih pitanja oko ovoga možemo vam dati odgovor ili obrazloženje, ako ne, dobit 

ćete pismenim putem, ako ja sada ne bi znao slučajno sve detalje.  

 

HRVOJE JANČI: Poštovani predsjedniče, župane, kolegice i kolege, svi prisutni, sve 

vas lijepo pozdravljam. Dakle iz ovog izvješća je vidljivo da je županija partner na 17 europskih 

projekata što je dobro, a vrlo pozitivno je što je županija i podržala projekt Grada Đurđevca i 

okolnih općina za prijavu Centra za pružanje usluga u zajednici  koji ako uspješno prođe prijava 

i ako se realizira kroz svoje institucionalne i izvaninstitucionalne usluge će značajno podići 

kvalitetu života starijih osoba na cijelom tom području što je vrlo pozitivno.   

 

Županijska skupština je sa 21 glasom „za“ i 9 glasova „suzdržan“ donijela  

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o mjerama provođenja  

„EU projekti“ za 2022. godinu 

 
 

Zaključak i Izvješće se prilaže Zapisniku i čine njegov sastavni dio.  
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Točka 24. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće o planu djelovanja u području prirodnih nepogoda smo 

primili. Raspravu je proveo Odbor za poljoprivredu i podržava plan. Obrazloženje daje 

zamjenik župana Ratimir Ljubić.  

 

 RATIMIR LJUBIĆ: Izvješće o izvršenju plana djelovanja u području prirodnih 

nepogoda ste primili. Sadrži postupanje prema planu djelovanja za 2022. godinu, isto tako i 

postupanje Povjerenstva za štete od prirodnih nepogoda. U većini prirodnih nepogoda i načine 

na koje se proglašavaju prirodne nepogode i kako se rješavaju sredstva je opisano, a isto tako  

Županijska uprava je u tom dijelu posrednik između državnog Povjerenstva za prirodne 

nepogode i JLS i radi transfer samo sredstava. Ove godine nažalost bila je velika prirodna 

nepogoda od tuče koja je obuhvatila 7 JLS na području naše Županije, a Vlada RH je doznačila 

6 miliona 725 tisuća kuna, koje je Županija trebala kroz potpore male vrijednosti raspisati 

natječaj i dodijeliti oštećenicima. 147 oštećenih osoba se javilo, 141 oštećenik je ostvario pravo 

na isplatu štete i ukupno je isplaćeno 6 miliona 601 tisuća. Isto tako na temelju javnog poziva 

Općine Legrad i Gola su prijavile štetu na nerazvrstanim cestama od tuča i dobile su ukupni 

iznos od 110 tisuća kuna. Ostale sve štete su vam pobrojene u tablici tko je što dobio. Predlažem 

da ovo izvješće usvojite.   

 

Županijska skupština je sa 25 glasova „za“ i 5 glasova „suzdržan“ donijela  

 

Zaključak o izvršenju Plana djelovanja Koprivničko-križevačke županije  

u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu 
 

Zaključak i Izvješće se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio.  

 

Točka 25. 

 

PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo koji 

podržava Izvješće. Obrazloženje daje zamjenik župana Ratimir Ljubić. 

 

 RATIMIR LJUBIĆ: Povjerenstvo u tijeku prošle godine nije primilo niti jednu 

primjedbu niti prijavu povrede prava pacijenata pa sukladno navedenom nije bilo niti potrebe 

održavanja sjednice Povjerenstva. Predlažem da izvješće prihvatite.  

 

 JOSIP VEČENAJ: Sve vas lijepo pozdravljam, poznato je da su prava pacijenta štićena 

hrvatskim i europskim zakonima, međutim ono na što bi htio skrenuti pažnju, a to su zapravo 

objave u medijima na društvenim mrežama koja krše prava pacijenata na pripravnost. Takve 

objave često podižu tenzije u društvu i nisu uopće način na kojima bi se pomoglo takvom 

pacijentu a pogotovo ne pravo rješavanje stanja takvog pacijenta i dovode samo do konfuzije u 

društvu. Ono što bih, ja bi pozvao sve medije, građane, javne institucije zatim sve zaposlene u 

zdravstvu i sve nas da zapravo u javnom obraćanju uvijek štitimo pravo pacijenta na privatnost, 

a pogotovo vulnerabilne grupe, a to su mladi, stari i invalidne osobe.  

 

Županijska skupština je sa 25 glasova „za“ i 5 glasova „suzdržan“ donijela  

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješću o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata za 

2022. godinu 
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Zaključak i Izvješće se prilažu Zapisniku i čine njegov sastavni dio.  

 

 

Točka 26. 

 

PREDSJEDNIK: Zaključak smo primili. Raspravu je proveo Odbor za  obrazovanje 

koji podržava isti.  

 

Županijska skupština je bez rasprave sa 30 glasova „za“ donijela  

 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o prihvaćanju darovanja nekretnine 

 kč. br. 94 Osnovne škole Kloštar Podravski 
 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

 

Točka 27.  

 

PREDSJEDNIK: Materijal smo primili. Raspravu je proveo Odbor za obrazovanje koji 

podržava Zaključak. 

 

 Obrazloženje daje zamjenik župana Ratimir Ljubić, ako ima potrebe.  

 

DRAŽEN ČUKLIĆ: Sve vas pozdravljam, možda evo tema je neaktualna ali je dosta 

interesantna, evo podsjetit ću vas da su sve te sportske dvorane napravljene dvojnim 

sudjelovanjem i općina i Županije i svaka općina je digla određenu sumu kredita novaca za tu 

sportsku dvoranu. Sada što se tiče darovanja, mi na općini Orehovec smo malo ušli u raspravu, 

ne znam što se tiče tih imovinsko pravnih odnosa, jer kredit općini ostaje, vlasništvo prelazi u 

Županiju…Školi, tako da Općina, doći ćemo i do te problematike. Ušli smo u tu raspravu ali g. 

Poljak nam jednostavno nije znao ništa objasniti, znači vlasništvo je izglasano bez uređivanja 

bez imovinsko pravnih odnosa samo tek tako vlasništvo Općine prelazi na Županiju iz razloga 

možda će se nešto zakomplicirati i sada evo što nam je škola odgovorila, idemo sad što se je 

kasnije desilo, korištenje sportske dvorane. Znači po nama počela se dešavati neka 

diskriminacija iz razloga što malonogometni klubovi i građani kad žele koristit tu sportsku 

dvoranu, znači dobili su cjenik gdje je moraju plaćati tu sportsku dvoranu tri puta skuplje nego 

neki nogometni klubovi koji žele koristiti tu sportsku dvoranu. Evo imam pritužbe sva tri malo 

nogometna kluba iz Općine Sv. P. Orehovec i pojedinaca koji žele koristit dvoranu oni moraju 

tu dvoranu plaćati 42 eura po jednom satu, dok neki nogometni klub koji želi koristi tu dvoranu 

mora plaćati  samo 13 eura po satu i kada smo pitali zašto je taj cjenik, taj cjenik je kao uredila 

Županija na bazi. Znači mi moramo plaćati dvoranu, evo tako da smatram da je to 

diskriminatorno, znači mi i dalje kao stanovnici Općine moramo plaćati deset godina kredit, a 

imamo manja prava na korištenje te sportske dvorane. Pitanje je da li se to može na neki način 

urediti da barem imamo ista prava kao ostali. Kredit nam ostaje, znači moramo plaćati iz svojih 

sredstava. 

 

DARKO MASNEC: Samo da kažem, mi smo prilikom tog projekta izgradnje školskih 

sportskih dvorana sa našim općinama potpisali određene sporazume o načinu financiranja, 

načinu upravljanja i načinu korištenja sportskih dvorana. Uglavnom, teren i zemljište na kojem 

se radi je u vlasništvu svake osnovne škole. Prilikom ishođenja građevinskih dozvola su dana 
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prava građenja ili općini ili Županiji, ovisi i o tome tko je bio prijavitelj investiciji. Proveden je 

postupak javne nabave za zaduženje također smo proveli jedinstveno javnu nabavu. Županija 

je provela javnu nabavu i za općine i za nas, jer i mi smo digli kredit da bi to završili i po 

završetku i dobivanju uporabnih dozvola sve dvorane se sa 2.1. prebacuju na ime svih škola 

koje jesu. Što se tiču cijene najma, najam, Županija je odredila minimalne cijene koje se moraju 

plaćati, s time da je normalno i da je to bilo i usuglašeno na neki način i sa općinama, a i to 

škole znaju da prednost imaju normalno organizirane udruge u mjestima u kojima jesu. Privatno 

kad građani idu, plaćaju normalnu cijenu i to plaćaju u svim sportskim dvoranama na području, 

koliko ja znam na području naše Županije je otprilike cijena cirka 40 eura, to kad se njih skupi 

15, 7 s jedne 7 s druge strane i kad to podijeli vidite koliko je to trošak po jednome, tko želi 

igrati nogomet usred zime na toplome i sve ostalo, mislim da je to čak i niska cijena, evo na 

jednoj školskoj sportskoj dvorani gdje se plaća mislim da sat košta negdje oko 400,00 kn plus 

PDV, tako da to je sve uređeno Sporazumom. Što se tiče općina za svoje udruge, zato je i ta 

različita cijena, općina za svoje udruge može donijeti cijenu i taj dio škola i općina se mogu i 

trebaju  dogovoriti za one udruge i za one organizacije koje su od interesa za tu općinu da sa 

njima dogovori i dio besplatnih sati ili povoljniju cijenu jer su platili iz proračuna. Znači ako su 

platili iz proračuna, evo vidite da je udruga 13 eura, mislim da to nije neka cijena koja bi trebala 

biti prevelika za korištenje dvorane. Ovo važi za sve općine, za svih 5 dvorana, nije samo za 

Orehovec.  

 

Županijska skupština je sa 25 glasova „za“ i 5 glasova „suzdržan“ donijela  

 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o prihvaćanju Odluke o darovanju 

 školske sportske dvorane OŠ Sveti Petar Orehovec 

 

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

Točka 28.  

 

PREDSJEDNIK: Zaključke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za obrazovanje i  

Odbor za financije koji podržavaju zaključke.  

 

Županijska skupština je bez rasprave sa 30 glasova „za“ donijela  

 

 Zaključak o prijenosu nefinancijske imovine  

Osnovnoj školi Andrije Palmovića Rasinja 

 

Županijska skupština je bez rasprave sa 29 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donijela  

 

 Zaključak o prijenosu nefinancijske imovine Osnovnoj školi  

Sveti Petar Orehovec 

Županijska skupština je bez rasprave sa 30 glasova „za“ donijela  

 

 Zaključak o prijenosu nefinancijske imovine Osnovnoj školi  

Kloštar Podravski  

Županijska skupština je bez rasprave sa 30 glasova „za“ donijela  
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 Zaključak o prijenosu nefinancijske imovine Osnovnoj školi  

Ivan Lacković Croata Kalinovac 

 

Županijska skupština je bez rasprave sa 30 glasova „za“ donijela  

 

 Zaključak o prijenosu nefinancijske imovine Osnovnoj školi  

Sveti Ivan Žabno. 

 Doneseni zaključci se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 29.  

 

PREDSJEDNIK: Zaključak smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo koji 

podržava isti. Obrazloženje daje  zamjenik župana Ratimir Ljubić, ako ima potrebe. 

  

 EUGEN PALI: Poštovani svi, sve vas skupa srdačno pozdravljam, svi smo svjesni 

koliko je problematika zdravstva aktualna i koliko je dostupnost zdravstvene zaštite bitna u 

svim sredinama, a pogotovo u našim malim ruralnim sredinama i Općina Gola ulaže velike 

napore u tu problematiku i ovim putem se želim zahvaliti i ravnateljici županijskog Doma 

zdravlja g. Mirjani Hanžeković koja isto tako ulaže napore u rješavanje te problematike, znači 

u tom novom prostoru bi se oformila jedna bolja veća ordinacija dentalne medicine i ovim 

putem molim sve članice i članove ŽS da podrže ovu odluku.  

 

Županijska skupština je sa 30 glasova „za“ donijela  

 

 Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o prihvatu darovanja nekretnine u k.o. 

Gola Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije  

Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 30.  

 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu pod točkom „Pitanja i prijedlozi članova“. 

 

DRAŽEN ČUKLIĆ: Imam dva pitanja, jedno je ono pitanje otprije za sportsku dvoranu, 

tražio bih od pročelnika Masneca pismeni odgovor, da eventualno proslijedim udruzi i da 

reagiramo što se tiče načelnika, ako sam shvatio moramo tražiti sufinanciranje od općine za tu 

sportsku dvoranu, jer to je dosta nepravedno iz razloga što nogometni klubovi koji dolaze sa 

strane oni će plaćati znači tu sportsku dvoranu 13 eura po satu, dok mi stanovnici kojima ostaje 

kredit plaćamo tri puta skuplje, tako da znači, evo to bi tražio odgovor. 

 

Sljedeće pitanje, od pročelnika Petričevića nisam dobio odgovor od zadnji puta, 

jednostavno nema ga niti u dokumentaciji unutra, iz razloga što je to dosta aktualna tematika 

bioelektrane iz razloga što već sad imam šesto ročište. Htio bih usput malo dati jedno rješenje 

od suda u Virovitici i pročelniku isto da vidite sa čim imate posla, znači ja znam da se inače u 

Europskoj uniji dosta aktualiziralo pitanje ruskih oligarha, znači u ovom slučaju je riječ stvarno 

o osvjedočenom oligarhu Olegu Maksimovu koji funkcionira ovdje na Županiji KKŽ preko 

bioelektrane. Ovdje je samo djelomično dokaz da je riječ o sinu bivše šefice računovodstva u 

ruskoj Dumi, znači možete pitati i suvlasnika bioelektrane g. Hoića koji će vam potvrditi da je 
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i smatram da bi eventualno županija se morala malo posvetiti sa tim pitanjem i da se obrate 

eventualno gospodinu Matošiću koji je, mislim da je ne znam u kojem ministarstvu tajnik, 

zadužen je za procesuiranje tih ruskih oligarha koji funkcioniraju na EU, EU stvarno ima neki 

svoj operativni program. Mi smo nešto primijenili nešto vezano uz Hrvatsku, znači htjeli smo 

zaplijeniti i jahte i takve stvari, a imamo stvarno ruskog oligarha koji radi štete što se tiče imidža 

i što se tiče mnogih stvari u RH i dalje uporno evo kreće sa tim tužbama što se tiče mene, što 

se tiče g. Kešera, što se tiče stranke SDP i bilo bi dosta nepošteno da i Županija samo prešuti i 

daje dozvole takve štete raditi na području KKŽ, znači ovim putem, ja nisam dobio taj odgovor, 

znači kod mene su evo stanovnici zainteresirani, jer štetnost toga rada, znači oni i dalje rade na 

loš način, mirisi se i dalje šire, čak sam imao pritužbe iz Križevaca po noći se vozi digestati na 

području Križevaca prema Majurcu po šumama.  

 

JOSIP VEČENAJ: Jedno pitanje za g. župana, ako me sasluša. Znamo da je program 

energetske učinkovitosti koprivničke bolnice “ Dr. Tomislav Bardek“ jedna od investicija koja 

je zapravo kvalitetna i koja čini ugodniji boravak pacijentima, ugodniji rad djelatnicima i trebala 

bi donositi financijske učinke. No međutim, greška u projektiranju, da li je to bila greška ili je 

namjerno tako projektirano, pokazalo se još prošle godine da sjeveroistočna strana Bolnice 

nema rolete i nema zasjenjenja, tako da pacijenti koji su na prvoj liniji do prozora zapravo 

prijepodnevni boravak tih pacijenata je nepodnošljiv i zapravo to je nespojivo sa liječenjem u 

Bolnici kad dođu one vrućine. Pričalo se o tome da će se nešto poduzeti, nekakva zasjenjenja 

ili nešto drugo jer rolete se više ne mogu staviti na to pa pitanje za župana kako će se riješiti i 

kad će se riješiti taj problem.  

 

ŽUPAN: Dobro, mislim da smo ovo oko sufinanciranja korištenja dvoranskih prostora 

uspješno obrazložili tako da ništa ne razumijete pa ćemo vam mi to onda pismeno napisati, UO 

za obrazovanje će vam detaljno poslati odgovor na vaše pitanje, a što se tiče ovog drugog 

pitanja, ja osobno niti nitko od nas nema spoznaja o tim deformacijama u našem društvu i svako 

onaj koji ima dužan je mjerodavnim institucijama takove pojave prijaviti. Vi ako to imate, vi 

prijavite. Znači vi bi htjeli da ja prijavim ono što vi znadete, to je malo čudno, ne znam. Ja kad 

bi to znao ja bi to prijavio, ne znam stvarno o čemu govorite, onda predlažem da se vi gore 

dogovorite, ili u općini ili u SDP-u pa vi prijavite to. Ispravit ćemo ako je greška da nema 

odgovora, a ovo što se tiče projekta energetske obnove bolničke zgrade, dakle kompletan 

projekat provodi sama Bolnica, nemamo mi u smislu provođenja tog projekta kontrolinga tu 

direktnu nekakvu ulogu, možemo naravno pitati, kao idemo reći, osnivači Bolnice i kroz naše 

članove Upravnog vijeća koji je problem te vrste i da li se na tome rješenju radi, osobno nemam 

tih spoznaja, ali budemo putem naših članova Upravnog vijeća taj problem otvorili.  

 

 

Završeno u 19,40 sati.  

 

 

ZAPISNIK SASTAVILA                                                                   PREDSJEDNIK 

 Helena Matica, dipl. iur.                                                                          Damir Felak, dipl. ing. 

 

 

 

 


